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UNIST-studentsko vrednovanje administrativnog i strucnog osoblja te
drugih vidova studentskog zivota - ak. god. 2023.-2024.

No. of responses = 675

Overall indicatorsOverall indicators

Global Index av.=4
dev.=1.1+-

1 2 3 4 5

2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE av.=3.6
dev.=1.2+-

1 2 3 4 5

3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE
SASTAVNICE

av.=4.4
dev.=0.9+-

1 2 3 4 5

4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA av.=4.4
dev.=0.8+-

1 2 3 4 5

5. STUDENTSKA REFERADA av.=3.7
dev.=1.3+-

1 2 3 4 5

6. UPRAVA SASTAVNICE av.=3.9
dev.=1.2+-

1 2 3 4 5

7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE av.=3.8
dev.=1.4+-

1 2 3 4 5

8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ av.=4
dev.=1.1+-

1 2 3 4 5

9. STUDENTSKA PREHRANA av.=4.2
dev.=0.9+-

1 2 3 4 5

10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI av.=3.6
dev.=1.2+-

1 2 3 4 5

11. SPORT I REKREACIJA av.=3.8
dev.=1.2+-

1 2 3 4 5

12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA av.=3.9
dev.=1.1+-

1 2 3 4 5

13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA
POSLOVE MEĐUNARODNE I
MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE (Sinjska 2, III.
kat)

av.=3.9
dev.=1.2+-

1 2 3 4 5

14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA
POSLOVE MEĐUNARODNE I
MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 

av.=3.9
dev.=1.4+-

1 2 3 4 5

15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S
INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU
(Zrinsko-frankopanska 38)

av.=4.5
dev.=0.9+-

1 2 3 4 5

Survey ResultsSurvey Results

Legend
Question text Right poleLeft pole n=No. of responses

av.=Mean
dev.=Std. Dev.
ab.=Abstention

25%

1

0%

2

50%

3

0%

4

25%

5

Relative Frequencies of answers Std. Dev. Mean

Scale Histogram
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1. UVOD1. UVOD

Sastavnica Sveučilišta u Splitu:1.1)

n=649Ekonomski fakultet 5.2%

Fakultet elektrotehnike, strojarstva i brodogradnje 10%

Fakultet građevinarstva, arhitekture i geodezije 14.3%

Filozofski fakultet 16.9%

Katolički bogoslovni fakultet 2.9%

Kemijsko-tehnološki fakultet 1.7%

Kineziološki fakultet 1.5%

Medicinski fakultet 4.9%

Pomorski fakultet 0.5%

Pravni fakultet 3.2%

Prirodoslovno-matematički fakultet 12%

Sveučilišni odjel za forenzične znanosti 6.2%

Sveučilišni odjel za stručne studije 6.3%

Sveučilišni odjel za studije mora 2.2%

Sveučilišni odjel zdravstvenih studija 4.3%

Umjetnička akademija 4.5%

Studij Vojno pomorstvo 0.5%

Studij Hotelijerstvo i gastronomija 0.8%

Studij Mediteranska poljoprivreda 0.5%

Preddiplomski sveučilišni studij Komunikacija i mediji 1.5%

Spol:1.2)

n=675ž 68.7%

m 27.7%

ne želim se izjasniti 3.6%

Godina studija:1.3)

n=6711. 36.5%

2. 27.6%

3. 12.1%

4. 18.8%

5. 4.3%

6. 0.7%

Razina studija:1.4)

n=672stručni kratki studij 0.3%

stručni prijediplomski studij 11.3%

stručni diplomski studij 3.4%

sveučilišni prijediplomski studij 53.6%

sveučilišni diplomski studij 18.5%

sveučilišni integrirani studij 12.5%

sveučilišni specijalistički studij 0.4%



UNIST-studentsko vrednovanje administrativnog i strucnog osoblja te drugih vidova studentskog zivota - ak. god. 2023.-2024.

06.06.2024 evasys Evaluation Page 3

Studijski program:1.5)

n=31EF - Ekonomija 3.2%

EF - Poslovna ekonomija 54.8%

EF - Turizam 22.6%

EF - Turizam i hotelijerstvo 19.4%

EF - Menadžment malog poduzeća 0%

EF - Turističko poslovanje 0%

EF - Menadžment (SDSS) 0%

Studijski program:1.6)

n=58FESB - Elektrotehnika i informacijska tehnologija 24.1%

FESB - Računarstvo 31%

FESB - Strojarstvo 24.1%

FESB - Brodogradnja 0%

FESB - Industrijsko inženjerstvo 10.3%

FESB - Automatika i sustavi 0%

FESB - Elektronika i računalno inženjerstvo 6.9%

FESB - Elektrotehnika 3.4%

FESB - Komunikacijska i informacijska tehnologija 0%

Studijski program:1.7)

n=97FGAG - Arhitektura 15.5%

FGAG - Građevinarstvo 77.3%

FGAG - Geodezija i geoinformatika 7.2%

Studijski program:1.8)

n=111FF - Hrvatski jezik i književnost 17.1%

FF - Engleski jezik i književnost 9%

FF - Njemački jezik i književnost 0.9%

FF - Talijanski jezik i književnost 3.6%

FF - Povijest umjetnosti 4.5%

FF - Povijest 6.3%

FF - Filozofija 1.8%

FF - Sociologija 10.8%

FF - Pedagogija 7.2%

FF - Učiteljski studij 18.9%

FF - Predškolski odgoj 19.8%

Studijski program:1.9)

n=19KBF - Filozofsko-teološki studij 57.9%

KBF - Teološko-katehetski studij 42.1%
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Studijski program:1.10)

n=12KTF - Kemijska tehnologija 83.3%

KTF - Kemija 16.7%

KTF - Prehrambena tehnologija 0%

Studijski program:1.11)

n=11KIF - Kineziologija 100%

Studijski program:1.12)

n=31MEF - Dentalna medicina 6.5%

MEF - Farmacija 19.4%

MEF - Medicina 74.2%

Studijski program:1.13)

n=3PF - Pomorska nautika 0%

PF - Brodostrojarstvo 0%

PF - Pomorske tehnologije jahta i marina 0%

PF - Pomorske elektrotehničke i informatičke tehnologije 0%

PF - Pomorski menadžment 100%

PF - Pomorski sustavi i procesi 0%

Studijski program:1.14)

n=20PRAVO - Integrirani preddiplomski i diplomski studij Pravo 85%

PRAVO - Upravni studij 15%

Studijski program:1.15)

n=80PMF- Biologija 7.5%

PMF - Biologija i kemija 7.5%

PMF - Fizika 17.5%

PMF - Informatika 23.8%

PMF - Informatika i tehnika 11.3%

PMF - Matematika 23.8%

PMF - Matematika i fizika 5%

PMF - Matematika i informatika 3.8%

Studijski program:1.16)

n=41SOFZ - Forenzika 100%
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Studijski program:1.17)

n=39SOSS - Trgovinsko poslovanje 20.5%

SOSS - Računovodstvo i financije 23.1%

SOSS - Elektroenergetika 7.7%

SOSS - Elektronika 5.1%

SOSS - Informacijska tehnologija 33.3%

SOSS - Konstrukcijsko strojarstvo 2.6%

SOSS - Elektrotehnika 5.1%

SOSS - Strojarstvo 2.6%

Studijski program:1.18)

n=13SOSM - Morsko ribarstvo 7.7%

SOSM - Biologija i ekologija mora 92.3%

Studijski program:1.19)

n=27SOZS - Sestrinstvo 51.9%

SOZS - Fizioterapija 0%

SOZS - Primaljstvo 3.7%

SOZS - Radiološka tehnologija 18.5%

SOZS - Medicinsko-laboratorijska dijagnostika 25.9%

Studijski program:1.20)

n=30UMA - Slikarstvo 6.7%

UMA - Kiparstvo 13.3%

UMA - Film i video 3.3%

UMA - Dizajn vizualnih komunikacija 3.3%

UMA - Likovna kultura i likovne umjetnosti 10%

UMA - Glazbena pedagogija 16.7%

UMA - Glazbena teorija 3.3%

UMA - Klavir 3.3%

UMA - Violina 3.3%

UMA - Viola 3.3%

UMA - Violončelo 6.7%

UMA - Klarinet 3.3%

UMA - Saksofon 3.3%

UMA - Gluma 6.7%

UMA - Konzervacija-restauracija 13.3%

Studijski program:1.21)

n=3SVP - Vojno pomorstvo 100%

Studijski program:1.22)

n=4preddiplomski sveučilišni studij Hotelijerstvo i gastronomija 100%
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Studijski program:1.23)

n=3preddiplomski sveučilišni studij Mediteranska poljoprivreda 100%

Studijski program:1.24)

n=10Preddiplomski sveučilišni studij Komunikacija i mediji 100%

Godina upisa na studij:1.25)

n=6722014. 0.1%

2015. 0.1%

2016. 0.1%

2017. 0.7%

2018. 1.9%

2019. 8.6%

2020. 11.5%

2021. 12.8%

2022. 24.7%

2023. 39.3%

Dosadašnji prosjek ocjena:1.26)

n=6682,0-2,5 3.1%

2,6-3,0 11.2%

3,1-3,5 24.6%

3,6-4,0 27.7%

4,1-4,5 23.1%

4,6-5,0 10.3%

 Roditelji mi žive u Splitu:1.27)

n=663da 33.2%

ne 66.8%

2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE

Nastavu na fakultetu pohađam na:2.1)

n=671jednoj lokaciji 76%

dvije do tri lokacije 17.4%

više od tri lokacije 6.6%

Prostorni uvjeti – učionice (veličina, osvijetljenost,
grijanje...)

2.2)
51 n=669

av.=3.9
dev.=1.1
ab.=5

3%

1

9.1%

2

19%

3

32.1%

4

36.8%

5

Prostorni uvjeti – laboratoriji i specijalizirani kabineti
(veličina, opremljenost)

2.3)
51 n=589

av.=3.7
dev.=1.3
ab.=73

8%

1

11.2%

2

19%

3

28.4%

4

33.4%

5
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Informatička opremljenost kabineta i učionica2.4)
51 n=652

av.=3.4
dev.=1.3
ab.=19

10.1%

1

14.4%

2

21.9%

3

27.8%

4

25.8%

5

Informatička opremljenost i dostupnost za slobodne
aktivnosti studenata

2.5)
51 n=626

av.=3.2
dev.=1.3
ab.=43

12.9%

1

18.2%

2

23.6%

3

21.4%

4

23.8%

5

Mrežna stranica fakulteta (količina informacija i
ažuriranje)

2.6)
51 n=662

av.=3.8
dev.=1.2
ab.=10

5.6%

1

10.1%

2

20.1%

3

31.7%

4

32.5%

5

Mrežne stranice nastavnika (količina informacija i
ažuriranje)

2.7)
51 n=609

av.=3.7
dev.=1.2
ab.=59

5.3%

1

11.5%

2

22.5%

3

32.7%

4

28.1%

5

Mrežne stranice studenata2.8)
51 n=577

av.=3.7
dev.=1.2
ab.=92

7.1%

1

7.8%

2

22.5%

3

29.5%

4

33.1%

5

3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE SASTAVNICE3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE SASTAVNICE

Ima li vaša sastavnica knjižnicu i prostor za učenje?3.1)

n=667da 83.4%

ne 16.6%

Koliko često posjećujete knjižnicu na fakultetu na kojemu studirate:3.2)

n=556gotovo svakodnevno 2%

jednom tjedno 13.8%

jednom mjesečno 20.1%

samo prije ispita 15.8%

nikada 48.2%

Koju građu najčešće koristite:3.3)

n=272udžbenike 59.6%

enciklopedije i leksikone 10.7%

znanstvene i stručne časopise 29.8%

Čitaonicom u sklopu knjižnice i prostorom za učenje sastavnice se služite:3.4)

n=283gotovo svakodnevno 4.6%

jednom tjedno 19.8%

jednom mjesečno 24.4%

samo prije ispita 22.6%

nikada 28.6%
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Radno vrijeme knjižnice:3.5)
51 n=285

av.=4.4
dev.=0.9
ab.=6

1.4%

1

3.2%

2

11.9%

3

24.9%

4

58.6%

5

Prostorni uvjeti3.6)
51 n=287

av.=4
dev.=1.2
ab.=4

4.9%

1

7.3%

2

16.4%

3

24.4%

4

47%

5

Ljubaznost osoblja:3.7)
51 n=280

av.=4.7
dev.=0.8
ab.=9

0.7%

1

2.1%

2

7.5%

3

10%

4

79.6%

5

Brzina dobivanja knjiga:3.8)
51 n=267

av.=4.6
dev.=0.8
ab.=23

1.1%

1

0.7%

2

7.5%

3

16.5%

4

74.2%

5

Pomoć  u pretraživanju kataloga:3.9)
51 n=254

av.=4.6
dev.=0.8
ab.=34

0.8%

1

2%

2

7.1%

3

16.5%

4

73.6%

5

Knjižnični fond:3.10)
51 n=253

av.=4.2
dev.=1
ab.=37

2.4%

1

5.5%

2

15%

3

26.9%

4

50.2%

5

4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA

Koliko često posjećujete Sveučilišnu knjižnicu:4.1)

n=661gotovo svakodnevno 9.8%

jednom tjedno 9.8%

jednom mjesečno 9.7%

samo prije ispita 19.2%

nikada 51.4%

Kojim se uslugama Sveučilišne knjižnice najviše koristite:4.2)

n=315pregledavanjem/posudbom građe 9.8%

korištenjem računala i interneta 9.2%

među knjižničnom posudbom 4.4%

čitaonicom 76.5%

Radno vrijeme knjižnice:4.3)
51 n=323

av.=4.3
dev.=1
ab.=1

2.5%

1

5.3%

2

9.3%

3

26.3%

4

56.7%

5

Prostorni uvjeti4.4)
51 n=323

av.=4.6
dev.=0.7

0.3%

1

1.2%

2

5.3%

3

22.3%

4

70.9%

5

Ljubaznost osoblja:4.5)
51 n=311

av.=4.6
dev.=0.7
ab.=11

0.3%

1

1%

2

8%

3

16.7%

4

74%

5
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Brzina dobivanja knjiga:4.6)
51 n=247

av.=4.6
dev.=0.7
ab.=75

0.4%

1

0%

2

10.5%

3

19%

4

70%

5

Pomoć  u pretraživanju kataloga:4.7)
51 n=249

av.=4.5
dev.=0.8
ab.=75

0%

1

2%

2

11.2%

3

19.7%

4

67.1%

5

Knjižnični fond:4.8)
51 n=252

av.=4.4
dev.=0.8
ab.=69

0.4%

1

2.4%

2

11.1%

3

26.6%

4

59.5%

5

Informatička infrastruktura:4.9)
51 n=273

av.=3.9
dev.=1.2
ab.=48

4.8%

1

9.5%

2

17.9%

3

23.1%

4

44.7%

5

5. STUDENTSKA REFERADA5. STUDENTSKA REFERADA

Radno vrijeme referade:5.1)
51 n=657

av.=3.3
dev.=1.4
ab.=14

16.4%

1

15.5%

2

21.2%

3

17.5%

4

29.4%

5

Prostorni uvjeti:5.2)
51 n=632

av.=3.7
dev.=1.3
ab.=35

7.6%

1

9.5%

2

20.6%

3

25.5%

4

36.9%

5

Ljubaznost  i pristupačnost osoblja:5.3)
51 n=653

av.=3.9
dev.=1.3
ab.=16

8.7%

1

7.7%

2

15.9%

3

21.4%

4

46.2%

5

Pravodobna dostupnost informacija:5.4)
51 n=646

av.=3.7
dev.=1.4
ab.=21

9.3%

1

13.2%

2

14.7%

3

19.5%

4

43.3%

5

Kvaliteta dostupnih informacija:5.5)
51 n=648

av.=3.8
dev.=1.3
ab.=20

8.5%

1

9.3%

2

17.7%

3

19.9%

4

44.6%

5

6. UPRAVA SASTAVNICE6. UPRAVA SASTAVNICE

Dostupnost i pristupačnost članova uprave
sastavnice:

6.1)
51 n=524

av.=4
dev.=1.1
ab.=140

4%

1

6.5%

2

21.6%

3

26%

4

42%

5

Odnos uprave sastavnice prema studentima
(transparentnost, dostupnost točnih informacija...):

6.2)
51 n=541

av.=3.9
dev.=1.1
ab.=124

4.8%

1

5.2%

2

22.7%

3

26.8%

4

40.5%

5

Zahtjeve studenata rješava u primjerenom roku:6.3)
51 n=518

av.=3.8
dev.=1.2
ab.=141

6.4%

1

7.7%

2

20.8%

3

25.3%

4

39.8%

5
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Podržavanjem studentskih prava:6.4)
51 n=523

av.=3.9
dev.=1.2
ab.=139

6.1%

1

5.7%

2

18.9%

3

25.8%

4

43.4%

5

7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE

Dostupnost i pristupačnost članova studentskog
zbora:

7.1)
51 n=515

av.=3.8
dev.=1.3
ab.=139

10.9%

1

7%

2

17.3%

3

22.3%

4

42.5%

5

Odnosi sa studentima od strane studentskog zbora
(transparentnost, dostupnost informacija...):

7.2)
51 n=521

av.=3.8
dev.=1.4
ab.=132

11.9%

1

8.1%

2

15%

3

23.2%

4

41.8%

5

8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ

Smješten sam u studentskom domu8.1)

n=664da 16.1%

ne 83.9%

Kvalitetom i opremljenosti smještajnih jedinica8.2)
51 n=103

av.=4.4
dev.=1
ab.=2

2.9%

1

2.9%

2

7.8%

3

28.2%

4

58.3%

5

Javnim/zajedničkim prostorijama za učenje8.3)
51 n=102

av.=4.1
dev.=1.1
ab.=3

2.9%

1

7.8%

2

11.8%

3

29.4%

4

48%

5

Higijenom/čistoćom zajedničkih prostorija:8.4)
51 n=102

av.=4.2
dev.=1
ab.=3

3.9%

1

2%

2

10.8%

3

36.3%

4

47.1%

5

Poštivanjem reda i pravila ponašanja 8.5)
51 n=102

av.=3.8
dev.=1.2
ab.=3

6.9%

1

9.8%

2

16.7%

3

30.4%

4

36.3%

5

Dostupnošću i ljubaznošću osoblja8.6)
51 n=102

av.=4.2
dev.=1.1
ab.=2

4.9%

1

4.9%

2

13.7%

3

22.5%

4

53.9%

5

Informatičkom opremljenošću8.7)
51 n=99

av.=3.2
dev.=1.5
ab.=6

19.2%

1

14.1%

2

21.2%

3

20.2%

4

25.3%

5

9. STUDENTSKA PREHRANA9. STUDENTSKA PREHRANA

Imate li organiziranu studentsku prehranu (menza, kantina ili sl.)?9.1)

n=661da 92%

ne 8%
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Hranite li se u studentskim menzama?9.2)

n=610da, redovito 60.5%

samo ponekad 33.6%

nikada 5.9%

Udaljenost najbliže menze 9.3)
51 n=571

av.=4.6
dev.=0.8
ab.=3

1.1%

1

2.1%

2

7.2%

3

12.8%

4

76.9%

5

Radno vrijeme menze9.4)
51 n=571

av.=4.5
dev.=0.8
ab.=1

0.2%

1

2.5%

2

8.4%

3

21.2%

4

67.8%

5

Pripremljenost hrane:9.5)
51 n=571

av.=4
dev.=1
ab.=2

2.1%

1

5.8%

2

19.1%

3

33.1%

4

39.9%

5

Nutritivna kvaliteta obroka:9.6)
51 n=564

av.=3.7
dev.=1.1
ab.=10

4.4%

1

11.2%

2

23.9%

3

30.1%

4

30.3%

5

Količina:9.7)
51 n=570

av.=4.2
dev.=1
ab.=3

2.5%

1

6%

2

13%

3

29.8%

4

48.8%

5

Opća ocjena kvalitete hrane:9.8)
51 n=569

av.=3.9
dev.=1
ab.=2

2.1%

1

7%

2

19.2%

3

40.1%

4

31.6%

5

Uslužnost i ljubaznost osoblja9.9)
51 n=570

av.=4.6
dev.=0.7
ab.=2

0.4%

1

1.4%

2

7.2%

3

23.7%

4

67.4%

5

Čekanje na uslugu9.10)
51 n=565

av.=3.7
dev.=1.1
ab.=6

4.4%

1

9.6%

2

25.3%

3

31.2%

4

29.6%

5

10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI

Procijenite svoje zadovoljstvo kulturno-umjetničkim
sadržajima na Sveučilištu u Splitu, na ljestvici od 1
do 5, gdje je 1 nimalo zadovoljan, 5 potpuno
zadovoljan, a 0 odaberite ukoliko ne možete
procijeniti:

10.1)
51 n=437

av.=3.6
dev.=1.2
ab.=168

5.9%

1

12.6%

2

29.7%

3

23.3%

4

28.4%

5

Jeste li upoznati s postojanjem Sveučilišne galerije?10.2)

n=652da 32.5%

ne 67.5%

Jeste li ikada posjetili izložbu organiziranu u Sveučilišnoj galeriji?10.3)

n=652da 12.3%

ne 87.7%
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11. SPORT I REKREACIJA11. SPORT I REKREACIJA

Bavite li se sportom i rekreacijom tijekom studiranja?11.1)

n=656da 45.3%

ne 54.7%

Procijenite svoje zadovoljstvo prostorom i
sadržajima za sport i rekreaciju na Sveučilištu u
Splitu, na ljestvici od 1 do 5, gdje je 1 nimalo
zadovoljan, 5 potpuno zadovoljan, a 0 odaberite
ukoliko ne možete procijeniti:

11.2)
51 n=412

av.=3.8
dev.=1.2
ab.=214

6.1%

1

8%

2

23.5%

3

29.4%

4

33%

5

12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA

Jeste li zdravstveno osigurani?12.1)

n=652da 94.6%

ne 5.4%

Jesu li Vam dostupne usluge zdravstvene skrbi u mjestu studiranja?12.2)

n=653da 85.6%

ne 14.4%

Procijenite svoje zadovoljstvo kvalitetom
zdravstvene skrbi u mjestu svog studiranja, na
ljestvici od 1 do 5, gdje je 1 nimalo zadovoljan, 5
potpuno zadovoljan, a 0 odaberite ukoliko ne možete
procijeniti:

12.3)
51 n=497

av.=3.9
dev.=1.1
ab.=140

3.6%

1

8%

2

19.3%

3

29%

4

40%

5

Koristite li savjetovalište za studente na Filozofskom fakultetu koje je otvoreno za sve studente?12.5)

n=648da 2.5%

ne 97.5%

Koje bi, po vašem mišljenju, usluge trebalo pružati savjetovalište za studente?12.6)

n=635pomoć u učenju i studiranju 30.9%

savjetodavna pomoć za osobne poteškoće i probleme studenata 62%

nešto drugo 7.1%

13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE
(Sinjska 2, III. kat)
13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE
(Sinjska 2, III. kat)

Koristite li usluge Službe Sveučilišta nadležne za poslove međunarodne i međusveučilišne  suradnje?13.1)

n=644da 3.9%

ne 96.1%

Radno vrijeme Službe:13.2)
51 n=27

av.=3.6
dev.=1.4
ab.=2

11.1%

1

11.1%

2

25.9%

3

7.4%

4

44.4%

5
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Prostorni uvjeti:13.3)
51 n=25

av.=4
dev.=1.1
ab.=4

4%

1

8%

2

12%

3

36%

4

40%

5

Ljubaznost i pristupačnost osoblja:13.4)
51 n=26

av.=3.9
dev.=1.3
ab.=3

11.5%

1

0%

2

19.2%

3

26.9%

4

42.3%

5

Rad osoblja:13.5)
51 n=26

av.=4
dev.=1.2
ab.=3

7.7%

1

3.8%

2

15.4%

3

26.9%

4

46.2%

5

Kvaliteta i brzina objavljivanja informacija na Web
stranicama Sveučilišta?

13.6)
51 n=26

av.=4
dev.=1.1
ab.=3

3.8%

1

3.8%

2

23.1%

3

23.1%

4

46.2%

5

14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 

Postoji li na vašoj sastavnici Služba nadležna za poslove međunarodne i međusveučilišne suradnje?14.1)

n=632da 40.8%

ne 59.2%

Koristite li usluge Službe nadležne za poslove međunarodne i međusveučilišne suradnje na vašoj sastavnici?14.2)

n=261da 12.6%

ne 87.4%

Radno vrijeme Službe:14.3)
51 n=32

av.=3.8
dev.=1.5
ab.=4

12.5%

1

9.4%

2

15.6%

3

6.3%

4

56.3%

5

Prostorni uvjeti:14.4)
51 n=31

av.=4.2
dev.=1.1
ab.=5

6.5%

1

0%

2

16.1%

3

22.6%

4

54.8%

5

Ljubaznost i pristupačnost osoblja:14.5)
51 n=33

av.=3.9
dev.=1.4
ab.=3

12.1%

1

3%

2

15.2%

3

18.2%

4

51.5%

5

Rad osoblja:14.6)
51 n=33

av.=3.8
dev.=1.4
ab.=4

12.1%

1

3%

2

18.2%

3

21.2%

4

45.5%

5

Kvaliteta i brzina objavljivanja informacija na Web
stranicama vaše sastavnice?

14.7)
51 n=32

av.=3.9
dev.=1.4
ab.=4

12.5%

1

0%

2

18.8%

3

21.9%

4

46.9%

5

15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU (Zrinsko-frankopanska 38)15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU (Zrinsko-frankopanska 38)

Koristite li usluge Službe za studente s invaliditetom?15.1)

n=648da 1.2%

ne 98.8%
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Jeste li zadovoljni pristupačnošću Službe?15.2)

n=8da 87.5%

ne 12.5%

Olakšava li vam Služba studiranje?15.3)

n=8da 62.5%

ne 37.5%

Radno vrijeme Službe:15.4)
51 n=8

av.=4.5
dev.=0.8

0%

1

0%

2

12.5%

3

25%

4

62.5%

5

Prostorni uvjeti:15.5)
51 n=8

av.=4.3
dev.=1.2

0%

1

12.5%

2

12.5%

3

12.5%

4

62.5%

5

Ljubaznost i pristupačnost osoblja:15.6)
51 n=8

av.=4.6
dev.=0.7

0%

1

0%

2

12.5%

3

12.5%

4

75%

5

Rad osoblja:15.7)
51 n=8

av.=4.5
dev.=0.8

0%

1

0%

2

12.5%

3

25%

4

62.5%

5

Kvaliteta i brzina objavljivanja informacija na Web
stranicama Sveučilišta:

15.8)
51 n=7

av.=4.4
dev.=1

0%

1

0%

2

28.6%

3

0%

4

71.4%

5
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Profile

Compilation: UNIST-studentsko vrednovanje administrativnog i strucnog osoblja te drugih vidova studentskog zivota -

Values used in the profile line: Mean

2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE

2.2) Prostorni uvjeti – učionice (veličina,
osvijetljenost, grijanje...)

1 5
n=669 av.=3.9 md=4 dev.=1.1

2.3) Prostorni uvjeti – laboratoriji i specijalizirani
kabineti (veličina, opremljenost)

1 5
n=589 av.=3.7 md=4 dev.=1.3

2.4) Informatička opremljenost kabineta i učionica 1 5
n=652 av.=3.4 md=4 dev.=1.3

2.5) Informatička opremljenost i dostupnost za
slobodne aktivnosti studenata

1 5
n=626 av.=3.2 md=3 dev.=1.3

2.6) Mrežna stranica fakulteta (količina informacija i
ažuriranje)

1 5
n=662 av.=3.8 md=4 dev.=1.2

2.7) Mrežne stranice nastavnika (količina
informacija i ažuriranje)

1 5
n=609 av.=3.7 md=4 dev.=1.2

2.8) Mrežne stranice studenata 1 5
n=577 av.=3.7 md=4 dev.=1.2

3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE SASTAVNICE3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE SASTAVNICE

3.5) Radno vrijeme knjižnice: 1 5
n=285 av.=4.4 md=5 dev.=0.9

3.6) Prostorni uvjeti 1 5
n=287 av.=4 md=4 dev.=1.2

3.7) Ljubaznost osoblja: 1 5
n=280 av.=4.7 md=5 dev.=0.8

3.8) Brzina dobivanja knjiga: 1 5
n=267 av.=4.6 md=5 dev.=0.8

3.9) Pomoć  u pretraživanju kataloga: 1 5
n=254 av.=4.6 md=5 dev.=0.8

3.10) Knjižnični fond: 1 5
n=253 av.=4.2 md=5 dev.=1

4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA

4.3) Radno vrijeme knjižnice: 1 5
n=323 av.=4.3 md=5 dev.=1

4.4) Prostorni uvjeti 1 5
n=323 av.=4.6 md=5 dev.=0.7

4.5) Ljubaznost osoblja: 1 5
n=311 av.=4.6 md=5 dev.=0.7

4.6) Brzina dobivanja knjiga: 1 5
n=247 av.=4.6 md=5 dev.=0.7

4.7) Pomoć  u pretraživanju kataloga: 1 5
n=249 av.=4.5 md=5 dev.=0.8

4.8) Knjižnični fond: 1 5
n=252 av.=4.4 md=5 dev.=0.8

4.9) Informatička infrastruktura: 1 5
n=273 av.=3.9 md=4 dev.=1.2
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5. STUDENTSKA REFERADA5. STUDENTSKA REFERADA

5.1) Radno vrijeme referade: 1 5
n=657 av.=3.3 md=3 dev.=1.4

5.2) Prostorni uvjeti: 1 5
n=632 av.=3.7 md=4 dev.=1.3

5.3) Ljubaznost  i pristupačnost osoblja: 1 5
n=653 av.=3.9 md=4 dev.=1.3

5.4) Pravodobna dostupnost informacija: 1 5
n=646 av.=3.7 md=4 dev.=1.4

5.5) Kvaliteta dostupnih informacija: 1 5
n=648 av.=3.8 md=4 dev.=1.3

6. UPRAVA SASTAVNICE6. UPRAVA SASTAVNICE

6.1) Dostupnost i pristupačnost članova uprave
sastavnice:

1 5
n=524 av.=4 md=4 dev.=1.1

6.2) Odnos uprave sastavnice prema studentima
(transparentnost, dostupnost točnih
informacija...):

1 5
n=541 av.=3.9 md=4 dev.=1.1

6.3) Zahtjeve studenata rješava u primjerenom
roku:

1 5
n=518 av.=3.8 md=4 dev.=1.2

6.4) Podržavanjem studentskih prava: 1 5
n=523 av.=3.9 md=4 dev.=1.2

7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE

7.1) Dostupnost i pristupačnost članova
studentskog zbora:

1 5
n=515 av.=3.8 md=4 dev.=1.3

7.2) Odnosi sa studentima od strane studentskog
zbora (transparentnost, dostupnost
informacija...):

1 5
n=521 av.=3.8 md=4 dev.=1.4

8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ

8.2) Kvalitetom i opremljenosti smještajnih jedinica 1 5
n=103 av.=4.4 md=5 dev.=1

8.3) Javnim/zajedničkim prostorijama za učenje 1 5
n=102 av.=4.1 md=4 dev.=1.1

8.4) Higijenom/čistoćom zajedničkih prostorija: 1 5
n=102 av.=4.2 md=4 dev.=1

8.5) Poštivanjem reda i pravila ponašanja 1 5
n=102 av.=3.8 md=4 dev.=1.2

8.6) Dostupnošću i ljubaznošću osoblja 1 5
n=102 av.=4.2 md=5 dev.=1.1

8.7) Informatičkom opremljenošću 1 5
n=99 av.=3.2 md=3 dev.=1.5

9. STUDENTSKA PREHRANA9. STUDENTSKA PREHRANA

9.3) Udaljenost najbliže menze 1 5
n=571 av.=4.6 md=5 dev.=0.8

9.4) Radno vrijeme menze 1 5
n=571 av.=4.5 md=5 dev.=0.8

9.5) Pripremljenost hrane: 1 5
n=571 av.=4 md=4 dev.=1

9.6) Nutritivna kvaliteta obroka: 1 5
n=564 av.=3.7 md=4 dev.=1.1
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9.7) Količina: 1 5
n=570 av.=4.2 md=4 dev.=1

9.8) Opća ocjena kvalitete hrane: 1 5
n=569 av.=3.9 md=4 dev.=1

9.9) Uslužnost i ljubaznost osoblja 1 5
n=570 av.=4.6 md=5 dev.=0.7

9.10) Čekanje na uslugu 1 5
n=565 av.=3.7 md=4 dev.=1.1

10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI

10.1) Procijenite svoje zadovoljstvo kulturno-
umjetničkim sadržajima na Sveučilištu u Splitu,
na ljestvici od 1 do 5, gdje je 1 nimalo

1 5
n=437 av.=3.6 md=4 dev.=1.2

11. SPORT I REKREACIJA11. SPORT I REKREACIJA

11.2) Procijenite svoje zadovoljstvo prostorom i
sadržajima za sport i rekreaciju na Sveučilištu
u Splitu, na ljestvici od 1 do 5, gdje je 1 nimalo

1 5
n=412 av.=3.8 md=4 dev.=1.2

12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA

12.3) Procijenite svoje zadovoljstvo kvalitetom
zdravstvene skrbi u mjestu svog studiranja, na
ljestvici od 1 do 5, gdje je 1 nimalo zadovoljan,

1 5
n=497 av.=3.9 md=4 dev.=1.1

13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE
(Sinjska 2, III. kat)
13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE
(Sinjska 2, III. kat)

13.2) Radno vrijeme Službe: 1 5
n=27 av.=3.6 md=4 dev.=1.4

13.3) Prostorni uvjeti: 1 5
n=25 av.=4 md=4 dev.=1.1

13.4) Ljubaznost i pristupačnost osoblja: 1 5
n=26 av.=3.9 md=4 dev.=1.3

13.5) Rad osoblja: 1 5
n=26 av.=4 md=4 dev.=1.2

13.6) Kvaliteta i brzina objavljivanja informacija na
Web stranicama Sveučilišta?

1 5
n=26 av.=4 md=4 dev.=1.1

14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 

14.3) Radno vrijeme Službe: 1 5
n=32 av.=3.8 md=5 dev.=1.5

14.4) Prostorni uvjeti: 1 5
n=31 av.=4.2 md=5 dev.=1.1

14.5) Ljubaznost i pristupačnost osoblja: 1 5
n=33 av.=3.9 md=5 dev.=1.4

14.6) Rad osoblja: 1 5
n=33 av.=3.8 md=4 dev.=1.4

14.7) Kvaliteta i brzina objavljivanja informacija na
Web stranicama vaše sastavnice?

1 5
n=32 av.=3.9 md=4 dev.=1.4
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15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU (Zrinsko-frankopanska 38)15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU (Zrinsko-frankopanska 38)

15.4) Radno vrijeme Službe: 1 5
n=8 av.=4.5 md=5 dev.=0.8

15.5) Prostorni uvjeti: 1 5
n=8 av.=4.3 md=5 dev.=1.2

15.6) Ljubaznost i pristupačnost osoblja: 1 5
n=8 av.=4.6 md=5 dev.=0.7

15.7) Rad osoblja: 1 5
n=8 av.=4.5 md=5 dev.=0.8

15.8) Kvaliteta i brzina objavljivanja informacija na
Web stranicama Sveučilišta:

1 5
n=7 av.=4.4 md=5 dev.=1
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Comments ReportComments Report

2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE2. INFRASTRUKTURA SASTAVNICE

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za infrastrukturu vaše sastavnice, molimo da to iznesete ovdje:2.9)

1. NEDOVOLJAN BROJ PROSTORIJA ZA VJEŽBANJE
2. SLABA ILI NEPOSTOJEĆA OPREMLJENOST INSTRUMENTIMA
3. NEDOSTATAK NOTNE KNJIŽNICE

Poštovani,

kao studentica glazbenog odjela Umjetničke akademije, nakon dvije i pol akademske godine provedene na fakultetu, molim vas da
ozbiljno shvatite i mene i ostale studente sa ovog odjela kad vam kažemo: na fakultetu vlada KRITIČAN nedostatak prostorija
namijenjenih za vježbanje naših instrumenata. Time uvelike ograničavate uspjeh svojih vlastitih studenata i sabotirate im rezultate na
ispitima, natjecanjima, koncertima i sl. Ogroman broj studenata nema gdje vježbati jer im stanodavci ne dopuštaju vježbanje u
stanovima koje iznajmljuju, a na fakultetu nema dovoljan broj prostorija. Čak ni u studentskom domu ne postoje prostori koji bi se
mogli dati studentima na korištenje po potrebi! U maloj jednokatnoj zgradi glazbenog odjela postoji otprilike dvadesetak prostorija, a to
uključuje i učionice koje profesori koriste za predavanja. Preostali broj učionica u kojima mogu doći učenici kako bi vježbali je smiješno
malen i sve funkcionira po principu "tko prvi, njegovo". Možete li samo zamisliti koliko je to nepraktično za studente koji svaki dan
putuju iz manjih mjesta u okolici Splita? Ovim putem vas molim da HITNO učinite nešto po ovom pitanju. Imam i nekoliko prijedloga:
• dajte dopuštenje studentima glazbenog odjela da dolaze i na druge lokacije umjetničke akademije i da vježbaju u prostorijama koje
se ne koriste u tom trenutku
• napravite dogovor sa studentskim domom da se pronađe nekoliko prostorija za vježbanje
• napravite online platformu za rezervaciju  svih dostupnih prostorija (uključujući i one na drugim lokacijama umjetničke akademije)
kako bi studenti mogli kontrolirano rezervirati sobe unaprijed, čime će im napokon biti omogućeno da upravljaju i planiraju svoje
vrijeme, koje je isto kao i vaše - dragocjeno

Druga stvar koju bih htjela istaknuti je da glazbeni odjel nema dovoljno instrumenata koji bi bili dostupni za korištenje studentima. Neki
od smjerova na glazbenom odjelu poučavaju sviranje na nekoliko različitih vrsta instrumenata, no rad na nekima od njih je u
potpunosti nemoguć jer su ili prestari ili oštećeni i neupotrebljivi ili ih fakultet nije ni nabavio. I onih instrumenata kojih ima na fakultetu,
obično ima po samo jedan primjerak, kojeg bi onda trebala dijeliti cijela klasa studenata, a to je nemoguće ako svatko od njih želiti
sudjelovati na projektima koji im se nude. Da ne govorim o tome da im je nemoguće natjecati se sa instrumentima u toliko lošem
stanju, koje nisu čak ni u mogućnosti vježbati onoliko koliko im je potrebno jer trebaju uzimati u obzir i druge studente s kojima moraju
dijeliti isti instrument. Npr. na smjeru Klarinet, studenti najčešće sviraju na Bb klarinetu i to je jedini klarinet kojeg svatko posjeduje od
samog početka studija. Nakon godinu ili dvije na fakultetu, obično svatko sa tog smjera kupi još i A klarinet. Međutim, od svakog
studenta klarinetista očekuje se da zna svirati još barem bas klarinet i Es klarinet. Orkestri na svojim audicijama traže od kandidata da
pokažu svoje vještine na svim spomenutim vrstama klarineta. Također, smjer Klarinet na glazbenom odjelu nudi predmet pod nazivom
Sporedni instrumenti na četvrtoj i petoj godini studija, koji se fokusira upravo na sviranje bas i Es klarineta, no kako očekujete od
studenata da vježbaju sporedne instrumente na oštećenim ili plastičnim instrumentima? Ne postoji niti jedan ISPRAVAN,
NEOŠTEĆEN bas ili Es klarinet na ovom fakultetu. Time ne samo da sabotirate svoje studente, nego i kulturnu scenu grada Splita, jer
bez tih instrumenata studenti si ne mogu priuštiti da sviraju na svim koncertima, projektima niti da sudjeluju u nekim od orkestara koji
traže te sporedne instrumente. Ovo je primjer samo jednog od smjerova na glazbenom odjelu, koji sam izabrala jer sam osobno
upoznata sa problematikom smjera Klarinet, ali nemojte zato misliti da je ovo jedini smjer sa problemima ovakve vrste.

Posljednja stavka na koju bih vam htjela osvrnuti pozornost jest da Umjetnička akademija nema knjižnicu sa notama. Literatura takve
vrste je vrlo skupa, a studenti glazbenog odjela su financijski već ionako u puno većem nedostatku od svih ostalih studenata, s
obzirom na sve instrumente i opremu koju moraju sami sebi financirati. Notna knjižnica bi im uvelike olakšala taj teret, a raznolikost
nostnih materijala bi garantirano potakla kreativnost i ambicioznost za sviranjem i održavanjem koncerata i projekata koji nisu toliko
učestali i uobičajeni. Da ne govorim kako bi postojanost raznolike knjižnice sa notnim materijalima podigla profesionalnost Umjetničke
akademije na jednu puno višu razinu.

Molim vas da ozbiljno shvatite ove probleme i hitnoću svega što sam spomenula. Neke od riješenja koje sam vam predložila je zaista
moguće već sad primijeniti. Nemojte nas opet pomesti pod tapet. Nismo Medicina niti FESB, ali zaslužujemo barem osnovne resurse
kako bi daljnji napredak i uspjeh bio u kontroli nas studenata.

Lijepi pozdrav,
zabrinuta studentica

Akademija, sastavnica na Tvrđavi Gripe je u kompletnom raspadu. Dobra stvar je što smo dobili novu opremu za rad, ali okolina
uopće nije ugodna za rad. Starija računala se ne mogu niti koristiti jer nitko ne želi zaposliti informatičara da očisti i ponovno osposobi
računala. Pristup internetu nestaje svako malo. Smatram da bi akademija bila ugodnija kada bi se investiralo u obnovu dnevnog
boravka, mjesta gdje bi studenti prije dolazili i družili se i razmjenjivali ideje, koji je sada pod ključem... "Malu montažu" kako mi to
zovemo treba kompletno soundproofati kako bismo mogli tamo snimati audio, voiceovere i ostalo bez da moramo tražiti od kolega
apsolutnu tišinu dok oni rade svoje radove. Također bilo bi dobro kada bi imali pristup barem 2-3 tableta za crtanje prilikom rada na
animacijama. "Specijalizirani kabineti" za studente odsjeka filma ne postoji. Izuzev jednog green screena u zaključanom dnevnom
boravku...  Također oprema koja je neispravna već godinama samo stoji, skuplja prašinu i zauzima prostor. U učionicama stolovi su
kao u osnovnoj školi (nije potrebno kupovati novo nego već možda dopustiti studentima da ih "ožive" ipak smo na umjetničkoj
akademiji). Studio za snimanje barutana je također neuredno, puno nepotrebnih stvari, puno prašine, prljavštine i ozvučenje je
katastrofa. Također zidovi bi mogli biti ukrašeni radovima studenata s drugih odjeska (dizajn, slikarstvo, kiparstvo). Grijanje tijekom
zime ne postoji jedanko tako niti klima tijekom toplijih mjeseci.

Bilo bi dobro da računala na FGAG-u budu iz 21.stoljeća.

Bilo bi dobro kada bi zgrada fakulteta bila bolje klimatizirana jer pogotovo u ljetnim danima rad u učionicama i laboratorijima je
nepodnošljiv, također u laboratorijima ne postoji topla voda pa čak i pranje laboratorijskog posuđa može biti izazovno...

bolji dizajn stranice odnosno pristup obavijestima!
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Budući da je arhitektura prije svega studij koji zahtijeva praktičan rad i rad u grupama, sramotna je činjenica da imamo jednu (do dvije)
učionice na raspolaganju za rad.
A pogotovo je sramotno da moramo do 20:00h napustiti zgradu fakulteta, a profesori podrazumijevaju da radimo dan i noć.

budući da živimo u 2024. godini i da je većina toga digitalizirano, a i dobar dio studenata nije u financijskoj mogućnosti kupovati i
printati materijale iz svakog predmeta jer se nakupi troškova (a što se knjižnica tiče nema dovoljno primjeraka da svi studenti u isto
vrijeme imaju kod sebe potrebnu literaturu), smatram da se mora ali stvarno MORA poraditi na tome da se sva obvezna literatura
digitalizira i bude dostupna u PDF formatu!
Također, što se tiče izgleda fakulteta, ne može se oreviše promijeniti ali treba napraviti prostor za studente, ili unutar ili ispred zgrade,
dvije ili tri slomljene klupe ispred i jedna klupa unutra nisu dovoljne za broj studenata koji tu studira. :)

Cijela ustanova je zaglavila u prošlom stoljeću.

Da je referada normalnija sve bi bilo super.
Sve ostalo mi je okej.
Hvala lijepo

Djelatnici fakulteta zaduženi za organizaciju nastave ne rade svoj posao. Nastava je turnusna, raspored bi navodno trebali dobiti prije
početka nastave, no u ove tri godine studiranja nikad nismo dobili raspored na vrijeme. Dan, sat i lokacija predavanja se dobije dan
prije početka svakog kolegija. I nikada se ne dobije službenim putem, već zaposlenici komuniciraju sa studentima treće godine
isključivo preko jedne studentice, koja može i ne mora nama prenijeti informaciju ili nam može krivo prenijeti. Sve službene obavijesti,
obavijesti o nastavi, obavijesti o terminu ispita i sve bitne informacije vezane za predavanja nama ovise o tome jesmo li u dobrim
odnosima sa navedenom studenticom, umjesto da budu objavljene na stranicama fakulteta ili na merlinu. Raspored koji je objavljen na
stranicama fakulteta je izišao dva mjeseca nakon početka nastave i nikad ne znamo što će biti sutra ni kad će nam se odvijati
predavanja tako da ništa drugo ne možemo sebi organizirati u životu već čekamo obavijesti koje dolaze od studentice da nam javi gdje
smo i u koju uru sutra, i tako dan za danom tri godine.

Dodati više kompjutera za pristup studentima,kada počnu rokovi teško je doći do jednoga za potrebno učenje i rad.

E ovako,
Za primjedbu imam sto su nam ukinuli 2. Kolokvij komplerno na cijelom faksu i takodjer mogucnost izlazka na dekanski ispit ukoliko
izadjemo na sve ispitne rokove iz odredjenog predmeta.
To mi nema logike i dan danas kako netko moze ocwkivayi studente elektrotehnike sve predmete poloziti u semestru zadanom ako
ima mogucnost izlazka 3 puta na zadani predmet ako polaze polovine ili tzv kolokvije.

Fakultet je infrastrukturno u dobrom stanju, ali uvijek ima prilike za napredak.

Grijanje/hladenje u ucionicama grozno. Nemogucnost otvaranja prozora - zagusljive ucionice. Ipak, svaka cast za cistacice jer u wcu
uvijek ima papira i sapuna te uvijek su cisti i uredni, kao i predavaonice. Projektori grozni, fale pametne ploce ili bar projektori koji
ciljaju direkt u bijelu plocu. Na faksu vec preko 2g se stalno prenosi neki virus s njihovih kompjutera na nase osobne, molim vas
popravite to.

Informatička opremljenost je u izrazito lošem stanju što otežava rad pojedinih predmeta.

Informatička opremljenost na sramotnom levelu, prastari kompjuteri na kojima se ništa ne može napraviti. Knjižnica nema wifi, rad ne
nemoguć.

Intranet je super, ali stvarno nema smisla da se trebas prijaviti svakih 10 minuta dok cekas rezultate nekog ispita ili nesto slicno,
umjesto da dobijes notifikaciju.

Ispitni rokovi trebali bi se objavljivati ranije.

Jako loša opremljenost računalima

Jako zastarjela, spora i losa racunalna oprema

Jedini Pravni fakultet nema studentsku menzu! S tim da je izoliran jer je većina fakukteta locirana na kampusu i u blizi tako da studenti
imaju više opcija za obrok dok studenti pravnog fakulteta moraju kupovati svoj doručak u bobisa di je kroasan 0,90€ dok je u menzi
0,20€. Restoran ‘Indeks’ je jedini na tom području te je vječito red, a da ne pricam kako je apsurdno ic od Pravnog fakulteta do
‘Indeksa’ za kroasan ili bocu vode. SRAMOTA!!!!

Jedino mi se ne sviđa što se nekad dogodi da se upali protupožarni alarm pa moramo izaći iz zgrade.

Kada bude moguće obnovit računala u B3-53 i opremu za praktikume na preddiplomskom.

Kad je hladno treba grijati, a ne hladiti. Kad je vruće treba hladiti, a ne grijati.
Neke informatičke učionice su opremljene odlično, neke jedva imaju 10 računala da rade kako treba (da nisu spori, da valja miš, itd.)

Klima se automatski gasi u nekim učionicama bez obzira koliko je puta uključili. Dosta studenata se žali na to, teško je pratit
predavanja na ovako vruće dane bez klime (pogotovo na kolokvijima).
Također, fakulteti kao FESB rade i vikendom te uvijek imaju dostupan prostor studentima (knjižnica, učionica) kako bi mogli učiti. Šteta
što zgrada našeg fakulteta, koja je razvijenija i novija od FESB-ove, te ima dosta prostora, ne radi vikendom niti ima slobodnih
učionica za studente. Možda i ima na radne dane, ali niko nas nije obavijestio o tome, dok njima na FESB-u profesori to uvijek
spominju.
Također, na FESB-u te mnogim ostalim fakultetima imaju svoju menzu, ili bar brzu menzu, te svoj kafić.

Klupe u A2 su neudobne i nemoguce je sjediti i skoncentirano slusati predavanje ili pisati ispite zbog bolova u leđima i uskih klupa.

Konzultacije profesora se ne ažuriraju redovito.
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Laboratorijska računala su zastarjela i spora. Tipkovnice i miševi su neočišćeni.

Lokaciji studija (Peristil) je potrebna renovacija, stolice se raspadaju, stolovi ne postoje nego su to obrnute stolice, jedan zid
prokišnjava, žarulje ne rade, treba više kanti za smeće jer dvije kante nisu dovoljne, wc je čist donekle, prozori nisu oprani tko zna
kada. Mrežna stranica studija ne postoji i sve informacije nisu na jednom mjestu, takoder cijeli elaborat studija nikad nije nigdje
objavljen i ne postoji da ga studenti mogu naći

malo su neki amfiteatri zagusljivi

Manjak prostora za slobodne aktivnosti pri pauzi sa predavanjima

Merlin je prespor i nije "user friendly".

Mislim da bi trebalo napraviti neki kafic vani u sklopu pmf i takoder da imamo svoju menzu s obzirom da smo zgrada puno fakulteta
mislim kako je tuznp sto nemamo niti kafic niti menzu.

Mislim da ne bi bilo loše kada bi se sve obavijesti na razini studija odvijale preko iste platforme, a ne da to ovisi o svakom profesoru
ponaosob jer česti su slučajevi da dio studenata ne vidi na vrijeme obavijesti i materijale koje nisu objavljeni na Teamsu.

Mislim da računala koja se pale 5 minuta, uz to imaju instalirane 4 verzije istog operacijskog sustava i pri pokretanju računala
doslovno trebamo "ubosti" onaj koji ima program koji je nama potreban za nastavu nije prikladno za fakultet koji sadrži smjerove
informatike. Drugo, amfiteatri su odlični, učionice mogu biti bolje jer je nekad nemoguće sjesti u neki red jer su stolovi gusto nagurani,
a što se tiče informatičkih učionica super je što nam je omogućeno služiti se računalima na fakultetu kako ne bismo imali potrebe
nositi svoje uređaje sa sobom, ali ta računala su prestara, projektori se često gase sami od sebe i sve to kolektivno oduzima vrijeme
od nastave. Nema smisla da za pokretanje računala i pripreme za rad treba 10 minuta.

Modernizirati, prozori se ne otvaraju nego skroz malo, neprikladne ucionice jer je prostor nekoc bio zgrada za urede brodomerkura i
nije predvideno da bude ucionica al okej.

Molim jedinstvenu zgradu UMAS-a; Koja se obečava zadnjih 12 godina! Nije u reda da kolege, kolegice, profesori te suradnici nastavu
odvijaju u ovakvim zgradama (Njih čak 7). Pogledajte naprimjer zgradu umjetničke akademije u Hercegovačkoj 65, zar vi stvarno
mislite da su za klase 1 i 2 godine dostatne prostorije od 25 metara kvadratnih u kojima zna bit natrpano 7 kolega ili kolegica. Isto tako
pogledajte sanitarne čvorove u svim zgradama akademije, zar je normalno da profesori i studenti su primorani iči u isti?

Molim Vas da prije stavite datume za ispitne rokove da možemo na vrijeme znati organizirati se i što učiti za kolokvije što ostaviti za
ispite ne da dokument objavite tjedan dana prije rokova.

Moodle konstantno pada, profesori ili ne znaju za njih ili se ne zele koristiti svim znacajkama.

Možda više računala u računalnoj sobi, nekada ne rade

Mrežna stranica je jako nepregledna i neorganizirana. Informacije se na stranici teško pronalaze i nisu dobro grupirane po
kategorijama.

Na cijelom fakultetu ima jedna dvorana za predavanje

Na fakultetu imamo samo ucionice i nemamo vecu halu ili amfieteatar sto bi bilo bas korisno da imamo pogotovo za evente koji se
stalno dogadaju. Takoder profesori nemaju odredene termine za konzultacije.

Na filozofskom fakultetu nedostaje mjesta za studentska druženja i opuštanja.

Nastava na "Fakultetu" je turnusna, a predmeti na pojedinim modulima su Fizika, Matematika, Primijenjena fizika te mnogi drugi koji bi
se trebali sustavno predavati i vježbati. Većina vrlo zahtjevnih predmeta traje sve skupa 10 dana i odmah jedanaesti slijede ispiti.
Odradi se 5 dana "jadnih" i kratkih predavanja i predavači završe sa radom za tu godinu. Studenti su tu zbog znanja, a ne da odbijaju
provoditi vrijeme na nastavi tako da kraćenje i zakidanje predavanja njima ne ide u prilog.

Neka prestanu koristiti elearning za objave materijala kolegija i nek prijeđu na nešto što je više user-friendly.
I kad nam već ne daju mogućnost da se sami ispišemo s kolegija ne elearningu, nek se bar potrude pa sami obrišu stare kolegije.

Neka računala imaju tehnickih poteskoca s radom (neispravan mis/tipkovnica, operativni sustav neradi kako treba)

Nemam.

Nemam primjedaba. Sve je primjereno i dobro.

Nema prozora u hodnicima, treba više zračiti hodnike

Ne razumijem zašto se na iti jednoj godini, a pogotovo na diplomskom studiju arhitketure nastava projektiranja odvija u velikoj crtaoni.
U crtaoni postoji jedan zid štekera koji je uz projektor i ploču, a tu se gotovo uvijek smjeste profesori. Nas je 35 (+ barem 5 erasmus
kolega), a šteker jedan na sred učionice u koji se ukopča produžni kabel. Uvjeti su užasni, a to se odražava na rad za vrijeme vježbi.

Nikad neznamo di smo. Rezerviraju najgore učionice koje nemaju grijanja ili hlađenja. Kad nam trebaju kompjuteri ne rade, a kad nam
ne trebaju onda ih je puna učionica. Često smo u premalim kabinetima da svi stanemo u njih, pa bude i zagušljivo.

Ništa ne funkcionira!

Nova računala i bolji raspored nastave.
Da se subotom ne mogu pisali kolokviji možda?
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Omogućiti više parking mjesta za studente. Obnoviti fasadu na staroj zgradi u Kopilici. Poboljšati vanjsku rasvjetu. Premjestiti rampu
za bicikle.

Očajna organizacija nastave i raspored koji oduzima cijeli dnevni raspored studenata. Organizacija kolokvija i nastave na niskom
nivou uz ogroman nedostatak prostornih kapaciteta i potpuno nepoštovanje studentskih prava. Naime, predavanje počne pa se do par
puta prebacuje iz učionice u učionicu. Totalna neorganizacija nastave vodi tome da se dan prije promjene u rasporedu javi studentima
te se potpuno ignorira privatni život svakoga pojedinog studenta.

pmf kafić vani molim vas

poboljšati i modernizirati intranet i webmail

popravite lift i vratite malu menzu na faksu

Potrebna još jedna računalna soba za studente.

Potrebni su novi, bolji i brzi kompjuteri u labovima.

Prebaciti sa iz Moodle na Merlin

Preko zime većinu vremena bude hladno i grijanje ne radi kako treba.

Premalo organizirane praktične primjene radi čega se primarno upisuje ovaj fakultet.

Premalo soba, jako je teško naci slobodnu sobu u kojoj se moze vjezbati, a takoder i odrzavat nastava.

Prostorije bez prozora moraju biti adekvatno prozračene i temperaturno ugodne, u protivnom puno učenika bude slabo i bez kisika se
svi uspavaju te opada koncentracija. Štedi se na grijanju i hlađenju radi financijskih troškova, ali posljedica toga je da se studenti radi
npr prevelike vrućine ne mogu koncentrirati na ništa. Također, manjak stolica u tzv. "narančastoj dvorani" rezultirao je time da su
studenti pisali ispit sjedeći na podu....

prostorije fakulteta apsolutno neadekvatne za studij arhitekture
prostor za učenje mizeran
prostor maketarnice fakulteta mizeran

Prostor u kojem se nalazi naš studij nije adekvatan i ne zadovoljava sve naše potrebe. Također, organizacija nastave nije najbolja i
previše studija dijeli isti prostor pa nam je većina predavanja u popodnevnim satima što nije uobičajeno. Još jedan problem koji
uočavam je da nastavu pohađamo na 3 različite lokacije.

Rasopred je zbog kolicine dostupnih ucionica lose napravljen te neke dane na nastavi provedemo od 8-8 a duge dane nemamo nista
na rasporedu ili su nam kolegiji raštrkani tako da se moramo vrcati navecer a ujutro je bio jedan predmet. Vise uvionica i bolja
organiziranost bi dobro dosla. Nadalje cesti su problemi u racunalnim ucionica sa racunalima i njihovom kolicinom, što se zna
odrazavati na manje vremena za pisanje nekih kolokvija ili ispita, cak u nekim slucajevima gubljenja napisanoga.
Bilo bi dobro da se ulozi u novu opremu ako je to moguce.

Računala su jako spora, ali stručna služba se trudi

Računala u pojedinim učionicama su nevjerojatno spora. Godina je 2024 i mi kao studenti u nekim učionicama moramo čekati 5
godina (pretjerujem, ali skoro pa je i istinito) da se računalo upali, digne Windowse i da se može efektivno započeti sa radom.

Nadalje, pojedini zaposlenici sastavnice (fakulteta) ne dozvoljavaju studentima ulazak u laboratorije (računalne prostorije) u kojima se
omogućuje studentima rad (ukoliko isti ne mogu odraditi kući). Zabranjivanjem ili, da se bolje izrazim, ne dozvoljavanjem rada iz
učionica / laboratorija, djelomično se uskraćuje studentima efektivno studiranje, ukoliko tim istim studentima računalo kod kuće radi
otežano (brzina računala, ne "imanje" računala uopće).

Sama stranica fakulteta jako loša inače sve ostalo super

Smatram da bi Filozofski fakultet u Splitu, drugom najvećem gradu u državi, trebao imati veći prostor kako bi se nastava održavala
lakše i primjerenije jednom fakultetu. Također, to bi vjerojatno pomoglo i razvoju Fakulteta koji bi, po uzoru na druge Filozofske
fakultete u RH, mogao onda oformiti još studija za koje itekako postoji interes.

S obzirom da se radi o tehničkom fakultetu smatram da je informatička opremljenost na uistinu lošoj razini i to smatram najvećim
minusom našeg fakulteta. Ostale stavke su na relativno zadovoljavajućim razinama.

Stari elearning portal je bio intuitivniji i jednostavniji za koristiti.

STOLICE JAKO NEUDOBNE! VIKENDOM NIJE UPALJEN KLIMATIZACIJSKI SUSTAV.

Stranica fakulteta ne bude u funkciji po par dana nekad. U tom trenutku ne možemo pristupit ničemu, trebalo bi to brže popravit.
Moodle je loše koncipiran, uvijek te vraća na vrh stranice kad izađeš iz kolegija umjesto da ostaneš tu di si kliknuo.

studiramo medije ali nemamo internet??

Subotom nema hlađenja odnosno grijanja

Svi mi idu na živce.

Trebalo bi ubrzat sustav, pojacat support stranice, optimizirat web stranicu fakulteta, pravovremeno objavljivat i naglasavat bitne
informacije, u ucionice stavit klima uredaj
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U učionicama fale utičnice, ne znam kako se od nas može očekivati rad na satu ako imaju 2 utičnice na nas 40. U učionicama je
stalno zagušljivo i vruće i sada kad ste napravili maketarnicu na mjestu gdje su se prije održavale vježbe za pola studenata više nema
mjesta u jedinoj učionici posvećenoj studentima diplomskog studija. Prekasno se dobijaju obavijesti i od referade i od profesora.

Uvest opet tjedan kolokvija!!!

Učionica B1 - 23 je jedina učionica jako loše informatičke opremljenosti, točnije stanja računala s njegovim vanjskim komponentama, u
kojoj studenti informatike svaki semestar pohađaju nastavu i ispite na navedenim računalima.

Učionice bi se trebale više zračiti, pogotovo labovi i 107 i 108 koji nemaju prozore, odvratne su za ući i stajati satima u njima

Ventilacija u amfiteatru A0-1 je nefunkcionalna. Vec nakon sat vremena nema zraka te je nemoguce biti u njoj 3 sata koliko traju
predavanja. Također tamo je uvijek ili prehladno ili prevruće. Možda dodati još koji kauč/stolicu u predvorje.

Više klupa ispred zgrade fakulteta

Više kompjutera i bolja kvaliteta! Malo tužno da FGAG ima windos 7 i da se kompjuteri jedva pale, spori su i nešto uvik ne valja.

Više se informacija sazna na facebooku i instagramu nego na stranici faksa. Na stranici faksa su ponekad i krive informacije npr.
Raspored sati, hvala referada <3. Učionice su u lošem stanju, i imaju manjak prostora i štafelaja.

Voljela bih kada bismo imali menzu na našem fakultetu, kada bi knjižnica radila duže.

Web stranica fakulteta vrlo zastarjela i teško se snalaziti. Materijali u maketarnici bi se trebali češće nabavljati. Dosta predmeta nema
konkretne skripte i materijale za učenje.

Web stranica UMAS užasna, vizualno ne loša, al kad govorimo o tehničkoj strani kao programiranje stranice uzas sve je teško za
pronaći, ponekad i nema smisla gdje šta stoji kalendari za nastavu nemoguće pronaći osim ako specifično na Google pretraživač ne
napišeš UMAS kalendar nastave 2024 i slično... Ugl potrebno pronaći studenta koji je završio programerski studi i/ili uređivanje web
stranica ne studenta vizualnih komunikacija koji napravi još goru stranicu nego je bila. ;)

Zastarjela računala koja imaju Windows 7, dok je današnji standard Windows 11. Nosač za bicikle i solarna klupa za sjedenje usred
dva parkirališna mjesta?! Zar se nije mogla klupa postaviti na neko prikladnije mjesto, a nosač za bicikle u hodnik između sveučilišne
zgrade i "Boca shopa"?

Zastarjeli kompjuteri u učionicama stare zgrade na kojima studenti rade, loša osvijetljenost u staroj zgradi kojoj je inače prijeko
potrebna adaptacija. Nova zgrada je dosta bolja međutim učionice na katu su malene i nemaju prozore koje je moguće otovoriti osim
na 'kipu' šta je veliki nedostatak jer studentima bude zagušljivo. Knjižnica bi trebala imati računalo na svakom stolu. Ispred nove
menze postaviti pepeljare i kantu!

3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE SASTAVNICE3. KNJIŽNICA I PROSTOR ZA UČENJE SASTAVNICE

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za knjižnicu vaše sastavnice, molimo da to iznesete ovdje:3.11)

bilo bi bolje duze radno vrijeme citaonice

Bilo bi bolje kada bi čitaonica radila dulje iza 19h

Eduroam na FESB-u ne radi već duže vrijeme. Naime dolazi do stalnih prekida veze, pogotovo u prostoru "akvarija".

I

Jako jako mala knjižnica

Knjiznica bi mogla imati nekakve prostore za potrebe izrade skupnih radoa

Knjižnica Filozofskog fakulteta bi trebala biti  veća i sadržavati puno veći izbor knjiga. Jako je siromašna, a najveći problem je sama
veličina knjižnice. Kolege i ja se uvijek moramo oslanjati na ostale gradske knjižnice ili Sveučilišnu knjižnicu jer potrebna literatura nije
dostupna u našoj. Osoblje je super!

Knjižnični fond uvijek može biti veći

Malo knjiga za filozofiju. Nema klaiska poput platonove države, aristotela i sličnih

Mislim da faks na kopilici zaslužuje veću knjižnicu tj čitaonicu i više računala s obzirom na broj studenata.

Modernizirati katalog.

Najbolje i najljubaznije knjižničarke

Nasa knjiznica je premala

Nastava se odzava u knjiznici, ima malo knjiga

Nema lektira na fakultetu, što je čak ako se smijem izraziti sramotno.

Nemoguć rad na računalim ner nema interneta i jer su stari.
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odlično sve

Pohvale osoblju, uvijek uslužne i nasmijane

Po natpisima na vratima piše da knjižnica radi od 8 sati ujutro, a vrata su zaključana do 10 ili 11 sati

Postaviti računala na sve stolove, povećati građu sa više literature koju profesori daju za obavezno i dodatno učenje.
Radno vrijeme knjiznice bi trebalo biti do 9, barem u vrijeme ispitnih rokova jer vecina studenata s posla dolazi odmah na predavanja i
nema kada koristiti knjižnicu jer ista zatvori dok predavanja završe.
Također bi bilo odlično kad bi knjižnica radila subotom dok traju ispitni rokovi.

Rijetko dolazim, ali kada dođem, osoblje je uvijek ljubazno i atmosfera je ugodna.

Slaba opremljenost, a i onih knjiga za koje na popisu pise da ima nikad nema. Svaka druga knjiga ne moze van iz knjiznice. Vise
kontrolirati vracanje knjiga jer netko ih drzi doma i po godinu dana. Osoblje neljubazno, nemarno, svoj posao radi preko volje i to cesto
s puno pogresaka.

Tete knjiznicarke su jako ljubazne i usluzne. Trazena literatura je uvijek dostupna.

U čitaonici FESB-a, takozvanom ,,Akvariju'' je često preglasna atmosfera i u periodu ispita bude gužva.

Veća knjižnica.

Žena koja radi mi ide na živce, ali poštujem i to.

Žene koja bi trebala radit tu nikad nema!!!!
Knjižnica bi trebala raditi duže od 3 sata ,ali žene stvarno nikad gotovo nema jedno vrijeme je bila knjižnica zatvorena jer je
knjižničarka bolesna, ali to je stvarno trajalao par mjeseci i nije se moglo ući u knjižnicu. RIJEŠITE TAJ PROBLEM!!!

4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA4. SVEUČILIŠNA KNJIŽNICA

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za Sveučilišnu knjižnicu, molimo da to iznesete ovdje:4.10)

Apsurdno je da je nemoguce posuditi knjigu, a zove se knjižnica. Tužno je i to što se u donjoj etaži ne može boraviti nakon 20h te je
većinski zatvorena vikendom kada nam je i najviše potrebna.

Bilo bi dobro da knjižnica tolikog opsega posjeduje više računala.

Bilo bi dobro kada bi knjižnica radila i nedjeljom jer je to često jedino slobodno vrijeme za učenje

Bilo bi dobro kada bi radno vrijeme knjižnice bilo i vikendima te kada bismo imali mogućnost posuđivati knjige, a ne samo koristiti ih u
prostorima knjižnice.

Bilo bi dobro kada bi Sveučilišna knjižnica imala duže radno vrijeme jer je kvalitetan prostor za učenje. Atmosfera je tiha što je dobro
za učenje. Osoblje je ljubazno.

Bilo bi lijepo kad bi knjižnica radila subotom tijekom cijelog dana.

Bolja informatička pomagala.

Da bar subotom rade puno radno vrijeme.
Da zamijene par starih kompjutera s novima jer stari su toliko spori da se ne mogu normalno koristiti.

Da se makne biljka s ulaza u knjižnicu.

Duze radni vrijeme za nocno ucenje

Duze radno vrijeme vikendom

Duže radno vrijeme svaki vikend ne samo za vrijeme ispitnih rokova

Hladno je i smrznem se u knjižnici. Ne griju.

Ima dosta kompjutera ali nažalost mnogo ih nije u funkciji.

Knjižnica bi trebala raditi barem subotom cijeli dan. Prema zahtijevima studiranja - očekivano bi bilo da radi i subotom i nedjeljom.

Knjižnica mora raditi duže, u večer, premala je. Ne može se opušteno učiti.

Knjižnica ne radi nedjeljom, a ja često samo tada stignrm učiti.

Ljudi su jako ljubazni, pristupacni, sve pohvale. Jedina sugestija na rad vikendom, radnim danima su studenti na predavanjima,
vjezbama, poslu..., vrijeme kad se bas mozemo posvetiti ucenju je vikend, svjestan sam da i djelatnici imau potrebu za slobodnim
vikendom, ali ako se moze nesto uciniti da se radno vrijeme produzi/prilagodi vikendom.

Loše grijanje, zimi je jako hladno.
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Mala je kontrola studentskog ponasanja, pogotovo stranih studenata koji se neprimjereno ponasaju, pricaju, smiju se na glas, stavljaju
cipele na stol, jedu i knjiznici

malo građe vezane za arhitekturu

Malo više knjiga ili časopisa o restauraciji bilo bi dobro pogotovo onih koje knjižnica na odsjeku ne može pribaviti bili bi odlično.

Modernizirati katalog.

Molim da se uvede radno vrijeme tijekom subote i nedjelje. Ako ne stalno onda izvanredno prije ispita.
Knjižnica radi do ponoći; od ponedjeljka do petka, ali morate imati razumijevanja za studente medicine i akademije koji predavanja po
nekim danima imaju od 9:00 do 20:00.

Logično pitanje koje onda postavljam je: Kada onda oni mogu koristiti knjižnicu? Odgovor je zasigurno vikendom. I to subotom od 9:00
do 14:00. Što nije dovoljno.

Mozda da subotom radi cijeli dan umjesto samo skraceno, to bi bilo odlicno.

Ne rade uticnice na stolovima

Ne radi vikendom, iako stražari budu tamo (osim u subotu do 14:00). Također, još uvijek nisu uveli skenere za nove iksice.

Nikada se nisam uspješno poslužila računalima na -2. Više sam puta isprobala različita, ali odustala sam od toga nakon nekog
vremena. Prošlo je mnogima od njih njihovo vrijeme, žao mi je.

Novija računala.

Odličan prostor za učenje s tim da bi informatička oprema mogla biti unaprijeđena

odlično

Ok

Općenito jako loše građena/planirana jer s obzirom da je to jedan veliki otvoreni prostor, sve odzvanja i sve se čuje pa je teško
ostvariti pogodne radne uvjete.
Takoder, u sklopu Marulicevih dana se organizirao program na katu -1 (citaonica za studente) sto je uistinu onemogucilo kvalitetan
rad, kako na tom katu jer je bio zatvoren za studente, tako i na ostalim katovima (upravo zbog toga sto je sve otvoreno i sve se cuje).

Otvorenost cijeli dan tj 24/7

Pokušati nabaviti više literature korisne za studij Komunikacije i medija

POPRAVITE TOILET!!!!!!!!!

Pre malo je prostora za cijelo sveučilište u Splitu. Mislim da nije u redu da se na etaži -2 ne može učiti do ponoć. Potrebno je obnoviti
etažu -1, isto tako treba uvesti da se i subotom može učiti do ponoć te nedjeljom do podne barem. Ukoliko su problem radninici, sve
se može rješiti elektronički da se u knjižnicu može ući samo uz pomoć iksice.

Radno vrijeme je već odlično, ali ako ikada bude moguće 0-24 bi bilo idealno jer veliki broj studenata uči noću.

Radno vrijeme Sveučilišne knjižnice bi preko vikenda trebalo biti kao i preko radnog tjedna. Jer  upravo tada studenti mogu u knjižnici
boraviti najviše tj mogu se posvetiti obavezama kao što je učenje ili pisanje i izrađivanje materijala za nastavu, no to im je
onemogućeno jer knjižnica subotom radi jako kratko od 9.00 do 14.00 a nedjeljom pak ne radi...

Računala i softveri vrlo zastarjeli i spori.

Smatram da bi bilo iznimno korisno produljiti radno vrijeme knjižnice. Odnosno bilo bi idelano kad bi barem dio knjižnice bio otvoren za
cijelonoćni rad 24/7. Ako ne tijekom cijele godine, bar tijekom kolokvija i ispitnih rokova.

Smatram da treba biti vise osoblja i da mogu i trebaju biti ljubazniji i usluzniji

Smišno je da u 2024. knjiznica suboton radi 5 sati, a nediljon ne radi uopće. Ako van se ne radi, platite studente

S obzirom na to da mnogo studenata uči preko vikenda, mislim da bi kjižnica trebala uvesti duže radno vrijeme subotom te radno
vrijeme nedjeljom.

Sugestija, jedino za radno vrijeme vikendima da se možda produži, makar za čitaonicu.

Sveučilišna knjižnica ne radi vikendom, a tada je čitaonica najpotrebnija za korištenje s obzirom da se preko tjedna ne stigne dovoljno
učiti. Bilo bi dovoljno da čitaonica radi vikendom.

Tužno je i nepravedno to što djelatnici koji rade u knjižnici smiju unositi tople napitke s aparata, poput kave, a studenti ne smiju.

U razgovoru sa ostalim studentima zakljucila sam da svima smeta sto knjiznica radi subotom do 2 a nedjeljom ne radi nikako a ta dva
dana navjise studenti uce i puno bi im znacilo da imaju pristup knjiznici i vikednom.

Uvedite skenere za iksice brucoša molim vas, više mi je neugodno pilat čovjeka na porti da otvara vrata :(
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5. STUDENTSKA REFERADA5. STUDENTSKA REFERADA

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za studentsku referadu vaše sastavnice, molimo da to iznesete ovdje:5.6)

.

A onako...Kako kad su ok, kako kad budu bezobrazni....

Apsolutni horor!  Ne postoji nijedna pozitivna stvar koja se može reći. Bezobrazni, spori pri odgovaranju, kasne s apsolutno svim,
nikad nisu na radnom mjestu!

Bez primjedbi, sve pohvale za referadu PMF-a. Uvijek su tu da pomognu.

Bilo bi poželjno da referada ne radi samo dva sata na dan (u posebnim okolnostima radi nešto duže, no i dalje prekratko po mome
mišljenju), već bi bilo idealno cijelo jutro ili barem par sati ujutro, a par kroz popodne. Nekada je vrlo teško dobiti djelatnike referade, a
to dodatno otežava vrlo kratko radno vrijeme.

Da djelatnice referade imaju više strplejnja i ljubazniji odnos prema studentima.

Daleko najbolja studentska referada!

Da referada radi duže od 2 sata na dan sa studentima, mogučnost printanja i kopiranja u referadi (morao sam hitno riješiti papirologiju
ali mi nisu mogli isprintati 2 papira u referadi).

Djelatnici referade su uvijek zivcani, cesto odbijaju pruziti informacije, radno vrijeme je odvratno za nekoga tko ne zivi 5 minuta od
sveucilista.

Grozni su!

Iskreno da znaju svoj posao, a ne da mi kao studenti trebamo vise od njih znat vezano uz dokumentacijski dio fakulteta

Izuzetno sam zadovoljna radom, susretljivošću i stručnošću osoblja referade! Sve pohvale!

Jako neljubazni i bahati, kao da rade na baušteli 12 h na najvećem suncu pa im je teško, a ne sa studentima, koji su u većini slučajeva
kulturniji i pristojniji od njih. U referadu uvijek ulazim sa dozom strepnje kakvo raspoloženje će me dočekati unutra, jednom riječju -
katastrofa !

Jako često imam osjećaj da se sa svim kasni. Meni osobno nije u redu da studenti dobiju raspored ispitnih rokova otprilike mjesec
dana prije samih ispita. Mi nismo samo studenti, imamo svoje privatne živote i različite okolnosti u kojima živimo i stvarno bismo bili
zahvalni kad bi nas se par mjeseci prije obavijestilo, u ovom slučaju, o datumima ispita. Želimo to u svrhu bolje organizacije i
planiranja jer nam je u interesu što više toga riješiti.

Jedna kaze jedno, druga drugo. Rade 3 sata dnevno sa strankama od ta 3 sata sve skupa su dostupni mozda polovicu tog vremena.
U toj polovici kad dodes dobijes nepotpune a cesto i pogresne informacije.

Jele kraljica i kraljeznica forenzike

KATASTROFA

Ljubaznost osoblja se popravila jako, sto je iznenadujuce. Djelatnice ne znaju odgovore na vrlo jednostavna pitanja koja se pitaju vec
generacijama

Malo ljubaznije i susretljivije osoblje

Manje trebaju vrijeđati studente

Mislim da nije u redu konstantno izmjenjivati rad referade. Od početka akademske godine sam dobio nekoliko desetaka e-mailova o
izmjeni rada studentske referade. Stvarno čemu to?

Mogli bi raditi malo duže.

Molim da pomnije bilježe adrese prebivališta studenata.

Molim referadu da se više educira i informira o stavkama samog fakulteta. Djelatnici skoro pa nikako ne barataju informacijama koje
su potrebene studentima te su jako usporeni u bilo kakvim procesima koje je potrebno obaviti.

Nadam se da sljedece godine ne budu rekli buducim studentima u lipnju da ne moraju placati upisninu, a onda im reci u kolovozu da
ipak odjednom trebaju placati, kao sto su mojoj generaciji koji su odabrali FFST kao njihov drugi fakultet nakon ispisa iz prvog. Hvala.

Najbolja referada, najbolje tete koje uvijek imaju toplu riječ i spremne pomoći!!!!! Sve pohvale!

Najbolje tete u referadi definitivno!

Najgore osoblje na cijelom fakultetu, ne daju pravovremene informacije posebno kada se upisuje nova godina, na svaki upit otpreme s
rečenicom “sve imate na stranici fakulteta” (a nema jer se stranica ne ažurira; još stoje podaci o profesorima koji više ne predaju,
literatura koja više ne vrijedi, pravilnici o nekim osnovnim stvarima stoje još od 2018 i nazad i sl.)

Najljubaznije osoblje na sveučilištu. Zapanjujuće je koliko puno je osoblju stalo do studenata, i na tome im svaka čast. Sve pohvale!
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Najnepristojnije osoblje ikad. Nikad ne rade, a kad rade uvik je pauza. Ništa ne pomognu, ni jedna informacija se ne može saznati,
izađeš iz referade s više pitanja nego što si uša. Plus jako neljubazni i vrijeđaju studente.

Najveća zamjerka bi možda bila to što mi se često događalo da gospođe koje rade u referadi nisu bile baš ljubazne prilikom nekih
upita i zahtjeva.
No, s druge strane sve dokumente koji su mi bili potrebni bila sam u mogućnosti preuzeti u najkraćem mogućem roku pa s te strane
sve pohvale.

Neljubazni i lijeni!

Neljubaznost osoblja koje uopće nije spremno pomoći studentima izuzev jedne osobe koja je jedina susretiljiva i spremna pomoći oko
bilo kojeg problema.
Veličina prostorije referade ne zadovoljava nikakve uvjete s obzirom na broj studenata na fakultetu.
Potrebno je omogućiti elektronski upis akademske godine, a ne da se čeka red u dvorištu fakulteta po sat i više vremena u 9. i 10.
mjesec
Studentska referada je definitivno najlošija sastavnica Pravnog fakulteta u Splitu što može potvrditi svaki student, ali svako odmahuje
rukom kao da problem ne postoji.

Nema bolje tete iz referade.

Nema ljubaznijih i pristupačnijih osoba nego teta koje rade u referadi na PMF-u. Ocjena 5 za njihov rad nije dovoljna za opisati koliko
ih ja i svi studenti cijenimo. Da nema njih, vjerojatno bih već odustala od fakulteta.

Nemam

Ne mogu procijeniti jer mi, osim pri upisu, nisu bile potrebne nikakve druge usluge

Nepristupačno osoblje koje je u većini vremena bezobrazno i neomogućavaju pravodobne informacije.

Ne znaju ništa nikada Bogu hvala.

Nikakva primjedba, samo zapažanje: u razgovoru sa studentima s ostalih fakulteta primijetila sam da imamo najbolju referadu i tete!
Hvala Vam!

odlično

Osoblje podrazumijevaju da studenti već znaju sve potrebne informacije, često koriste pasivno agresivni ton. Prekratko radno vrijeme
pogotovo za vrijeme upisa.

Osoblje u referadi je prije bilo arogantno, sada su se popravili, ali isto njihovo radno vrijeme sa studentima je kratko u danu, a
dostupnost informacija je mala. Nestrpljivi su i nezainteresirani za rad sa studentima, usavršavanjem znanja u novim poljima, te samo
proslijeđuju studente daljnjim službama ako ne znaju odgovor. A te službe nas ponovno vraćaju njima.

Pod hitno uvesti radno vrijeme referade za studente u popodnevnim terminima!

Potrebno je vise popodnevnih radnih dana zbog studenata koji rade.

Prilikom ispisivanja s jednog studija, morala sam svraćati 7/8 puta do referade pitati ista pitanja jer nitko nije znao odgovore i svaki put
bi se malo po malo nešto saznalo. Također za uplatu pri prebacivanju sam imala 2 pitanja i rečeno mi je da se nije trebalo platiti za
prebačaj dok je u stvarnosti bilo obrnuto. Nije problem što se mora platiti, nego što se mora ići 10 puta pitati isto pitanje kako bi se
dobio točan odgovor.

Radnici referade rade 3 sata dnevno na papiru, ali vizualnim zapažanjem  efektivo rade između 30 minuta i 1 sata.

Radno vrijeme da bude duze, pravovremeno odnosno i prije vremena vazne informacije javiti studentima, brzina i produktivnost bi
trebala biti veca, kao i ljubaznost. Osim toga, javljanje na telefon. Takoder, promocija bi se trebala puno prije odrediti i na vrijeme
odrzati, a ne godinu dana kasnije. Na vrijeme odgovarati na mailove. Ukoliko platimo nove iksice da se nove iksice i dobiju. Diplome
da se na vrijeme pripreme i da ih studenti mogu pri samom zavrsetku studiju preuzeti. Izvodenje kolegija koje se ne odrzava treba
javiti ranije kako bi mogli sami mijenjati i za predmete koji su u drugom semestru.

Radno vrijeme je prekratko, u taj mali period vremena kada referada "radi", skoro je nemoguće dobiti ikakvu povratnu informaciju od
referade. Najteži dio ovoga faksa je dobiti ikakve korisne informacije od referade.

Radno vrijeme je prekratko i uvijek postoji samo jedan red, predugo se čeka i radno vrijeme traje točno kada je većini studenata
nastava što je glupo i nepraktično

Radno vrijeme referade FESB-a u trajanju od 2 sata je neprihvatljivo pogotovo u periodu početka fakultetske godine. Često nije
moguće doći na red jer radi kratko a pauza među predavanjima je samo 15 minuta.

Radno vrijeme referade moralo bi pisati na web stranici fakulteta, i tom vremenu mora biti u referadi barem jedna od dvije osobe...

Radno vrijeme se mijenja svaki dan, te smo u nemogućnosti doći do osoblja, radi se 2 sata dnevno te ih ni tada nekad ne možemo
naći na radnom mjestu. Prije dolaska u referadu moram provjeravati mail jesi li slučajno promijenile radno vrijeme od prošlog tjedna i
od dana prije. LOŠEEE!!!

Referada bi trebala dulje raditi.

Referada nikada ne radi, jedna teta je izuzetno nepristojna i ne da joj se radit!
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Referada radi na pola radnog vremena a gospođa Vlatka je uvijek lošeg raspoloženja te se mora paziti dali joj je dobar dan. Uz to se
na referadu može doći samo 1  sat od moguća 4 radna sata referate (za studente). Indeksi se još uvijek pišu vlastoručno, gdje dolazi
do velikih problema i zabuna, a ovjerenje se čeka po mjesec dana. Ukratko ne radi se ništa i smatramo svi kao studenti da bi se mogla
zaposliti još jedna osoba u referadi.

Referada radi samo od 9 do 12 sati.

Referadi na PMF-u svake pohvale. "Tete" iz referade su jako pristupačne, ljubazne i uvijek voljne pomoći. Ugodno me iznenade svaki
put kada god zatrebam njihovu pomoć.

Samo da je malo duže službeno radno vrijeme.

Smatram da bi referada trebala imati duže radno vrijeme ili npr. termine dva sata ujutro otprilike kao sto sada ima i dva sata popodne
koja su uvijek svima potrebna

Smatram da je jedan od većih problema referada SOFZ-a, nezainteresiranost prema studentima, nedostupnost informacija,
neljubaznost itd.

S obzirom da imamo samo jednu osobu koja nam je refereda, smatram da gospoda odraduje odlican posao s obzirok da je sama.
Definitivno bi trebali uposliti jos nekoga u referadi da bi sve bilo lakse

Studentska referada je nedostupna studentima, kratko su otvoreni za studente, ne javljaju se na telefon nikada. Ako nam treba neka
informacija ili ih nema i ne javljaju se ili nam ne znaju dati informaciju. Često daju i krive informacije, imali smo dosta problema zbog
njihovih grešaka u studomatu, gdje nismo mogli prijaviti ispite radi njihovog nemara. Također, neki nazivi kolegija u studomatu imaju
gramatičke greške.

Sve pohvale.

Sve pohvale za s. Petru, voditeljicu referade!

Sve uvijek kasni…ne moze se na vrijeme dobiti informacija, raspored se stavlja u zadnji tren sto osobno meni stvara problem jer uz
studij sam zaposlena na puno radno vrijeme, a predavanja stave kroz cijeli dan, ne moguce je to organizirati kad dobijem raspored
tjedan prije. U biti sve informacije uvijek kasne!

Svira Seek&Destroy od Metallice jedanput u referadi, genijalno??

Tetama u referadi skidam kapu. Uvijek vesele, spremne pomoć, a i utješit ukoliko je potrebno!

Tete iz referade na PMF-u su najbolje, uvijek su spremne pomoći. ♥ 

Tete iz referade su jako ljubazne sto je suprotno popularnom misljenju.

Tete iz referade su mi kao šlag na torti ove akademije, u najdobroćudnijem mogućem smislu! Jako srdačne i zabavne, što je netipično
za referatkinje inače

Tete na referadi na PMF-u su divne. Svima izlaze u susret, imaju vremena za sve nas bilo kada, brzo odgovraju na mailove... Svim
studentima znaju ime i imaju ljudski, topal pristup prema studentima što je odlično jer mi nemamo osjećaj kao da smo samo broj na
fakultetu. Sve u svemu za svaku pohvalu <3

Tete su top i uvijek za pomoc.

Tete u referadi jedne od najboljih na razini sveučilišta. Sve probleme i nedoumice riješe s tobom. Vrlo ugodno iskustvo pogotovo kad
ste pod stresom i ne znate kako i što. Vidi se da im je stalo do onoga što rade kako na fakultetskoj tako i na individualnoj razini. Same
preporuke.

Tete u referadi su ljubazne i uvjek spremne pomoci i naprviti sve sto je u njihovoj moci kako bi studentima olaksali i dali pravu
informaciju.
Zbog njih je naš fakultet bolji.

Užas. Žali Bože prostora što zauzimaju.

Veliki pozdrav najboljin tetama iz referade

Vrijeme rada sa studentima je prekratko.

vrlo pristupacno, ugodno, puni razumijevanja

Zaposlenice referade ne mogu biti gore nego jesu. Pri (prekasnom) postavljanju obavijesti na stranice fakulteta na upite radi
nedostatka informacija u istoj odgovaraju sa "pa dobro znaš li čitati?" iako ta informacija nije bila dostupna. Radno vrijeme referade
odnosno vrijeme rada sa studentima je sramotno kratko, skoro pa se pitamo čime se te žene bave cijeli dan ako nakon 1 odbijaju
suradnju. Također na stranicama fakulteta nije jasno koji broj je za što pa je moguće da gospođa koja se javi na telefon nema pojma i
samo nas preusmjeri da zovemo druge brojeve na koje se nitko ne javlja.

Zašto radi samo do 12, treba cijeli dan ili barem do 18. Nadalje, preveliko je vrijeme čekanja, zaposlite još 2 osobe, nek se ne čeka
toliko dugo u redu za upite. Kvaliteta informacija je okej. Na odgovore na upite preko maila se isto čeka po par dana umjesto par sati.

“Sve piše na stranicama fakulteta” je jedini odgovor koji referada daje
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6. UPRAVA SASTAVNICE6. UPRAVA SASTAVNICE

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za Upravu vaše sastavnice, molimo da to iznesete ovdje:6.5)

.

Bolja međusobna povezanost profesora koji predaju isti kolegij.

Dekanat okej, ALI predlažem da zaposlite vanjskog suradnika koji će bit psiholog studentima i imat svoj kabinet. Vjerujem da bi imao
pune ruke posla jer ima toliko studenata sa poteškoćama koji samo žele normalno studirat i popričat s nekim. Primjer Vam je filozofski
fakultet koji ima psihologa za studente.

Donose se nelogična pravila na akademiji.
Npr. Studenti klavirskog odjela ne mogu vježbat na pravim klavirima zbog "trošenja instrumenata", razlog je navodno da se time
smanjuje kvaliteta nastave. Ako akademija nije u mogučnosti redovito održavat instrumente i dat studentima uvjete kao kod svih
drugih akademija onda neka rađe zatvore klavirski odjel.

Iskreno u dosadašnjem studiranju nisam imala nikakvog značajnog doticaja s upravom i njihovim radom pa ne bih davala ocijene za
ono s čim nisam upoznata.

Isto kao i referada.

Mijenjate upravu!

Nakon razgovora sa studentima ništa se ne mijenja...

Nastava na "Fakultetu" je turnusna, a predmeti na pojedinim modulima su Fizika, Matematika, Primijenjena fizika te mnogi drugi koji bi
se trebali sustavno predavati i vježbati. Većina vrlo zahtjevnih predmeta traje sve skupa 10 dana i odmah jedanaesti slijede ispiti.
Odradi se 5 dana "jadnih" i kratkih predavanja i predavači završe sa radom za tu godinu. Studenti su tu zbog znanja, a ne da odbijaju
provoditi vrijeme na nastavi tako da kraćenje i zakidanje predavanja njima ne ide u prilog.
Predavači su uglavnom vanjski suradnici koji na prvom predavanju ne znaju ni koja su godina studenti kojima predaju. Bude im rečeno
da predaju gradivo koje god žele, a oni su osobe koje uopće ne rade u forenzičnoj struci pa pričaju o nama nebitnim stvarima. Ostatak
osoblja koji su zaposlenici fakulteta, predaju nam sve skupa 10 dana godišnje. Ponekad ih je moguće sresti na hodniku, dok su "u
svom poslu". Predavači, koji su trajno zaposleni, nestručne su osobe koje nerijetko govore činjenice koje nisu istinite pa ako imamo
sreće dobijemo prave od ponekih vanjskih suradnika. Asistenti su oni kojima ovaj fakultet nije na prvom mjestu, već ganjaju neku
drugu karijeru, a ovo je samo usputna stanica. Većina djelatnika na fakultetu su pravne i ekonomske struke, važni su prvenstveno za
jedan jedini modul (od sveukupno pet). Drugim modulima se nastoji nadoknaditi manjak stručnog kadra vanjskim suradnicima koji nisu
upućeni ni u što. Što očekivati kad u sred trećeg mjeseca dođete na predavanje, a Vaš "profesor" pita koja ste godina, kako Vam se
zove modul i o čemu inače učite?! Slušamo u potpunosti nepovezana predavanja, a nemamo nikakve vježbe. Ako se posreći pa se
neka vježba i održi, posao jednog studenta radi njih 7. Na taj način se ništa ne može naučiti. Predavači nerijetko javno ispred svih
komentiraju ocjene studenata i kritiziraju znanje koje naravno nismo ni dobili od njih.
Raspored je nepostojeći. Na početku godine dobije se okvirni za sve predmete (samo u danima, ne satima), ali on ni jedne godine do
sad nije bio ni približno točan. Mora se uvijek moliti i čekati da se objavi za sljedeći tjedan. Javne objave dostupne svima su rijetke.
Osoblje uvijek preko jednog studenta pošalje whatsapp poruke koje nerijetko i ne dođu do svih, jer naravno svi smo upoznati s
kompetitivnosti među kolegama na fakultetu. Ako se nekako i dođe do informacija, tek pod pritiskom i upitom studenata one budu
službeno objavljene, prije toga ne.
Nesrazmjer između modula je ogroman. Neki studenti svoje ispite polažu sjedeći u kafiću (oni koji su sigurno anketu ocijenili sa
ocjenom 5), dok drugi imaju dva tjedna proučiti knjige koje su dio literature. Kvote su velike, upisuje se 90 studenata, a ne postoje
ograničenja po modulima.
Plan i program, elaborat, ne izgleda približno u praksi kao i na papiru. Ni suosnivač Odjela, koji nije viđen kao predavač nikad, nema
više nikakve veze s ovim fakultetom. Nikakav trud se ne vidi, samo razočaranje zbog pustih obećanja na početku studiranja. Gomila
problema na koje se nastoji ukazati, prođu nezapaženo. Nitko od njih ni ne vidi, sve će oni to lako riješiti, što se nikad do sad nije
dogodilo. Ni rasporedi ne postoje, a kamoli nešto "više".
Glavno i najveće pitanje jest, koja je uopće svrha ovog fakulteta. Studenti dobivaju diplomu koja ne vrijedi u Republici Hrvatskoj. Ne
postoji ni mjesto za nas na Zavodu za zapošljavanje. Iako se, naravno, navodi rad u policiji, ni on nije moguć sve dok se ne završi
Policijska akademija kojoj bilo koji fakultet podiže plaću, a ne samo Forenzika. Na vrlo jednostavna pitanja, dobivaju se "akademski"
odgovori. Puno se priča, a ne govori ništa. Nerijetko se dobije odgovor da osobe sa ovom diplomom rade u državama Europske unije,
ali na pitanje gdje točno nema odgovora.

Ne bih rekla da uprava FGAGa uopće razmišlja o dobrobiti studenata, otkako sam upisala se preklinjalo upravu za maketarnicu, kako
bi ona stugla 5 godina kasnije i to s minimalnim modifikacijama bivše učionice, dodana je jedna polica i imamo samo 2 stirokata. Što
se ostalih problema tiče, na sve upite kojih sam ja svjesna odgovor je bio ne, bez ikakvih pokušaja za pronalaskom kompromisa.

ne poštuje se naše vrijeme, uvijek se kasni na predavanje da bi se poslije oduzela jedina pauza koju studenti imaju u tom danu,  i
kada se to spomene, profesor apsolutno negira i glumi da to nije istina…

Nezadovoljna sam i ostatak studenata je nezadovoljan u vezi kalendara nastavne godine 2024./2025. Smatram da su najavljene
promjene pogubne za kvalitetu studiranja i motivirane novčanim dobitkom (nepotkrijepljena teorija). Trebalo bi postojati načelo da se
za svaku generaciju prate uvjeti i program iz godine upisa.

Ne znam, nemam takvih iskustava.

Ne znam da li uopce postoji uprava sastavnice na nasem studiju

ne znamo tko je na celu u uprave fakulteta, studentska pitanja vezana za probleme sa profesorima se ne rješavaju

Nisam koristila usluge.

Nisam znao da imam pristup ovome
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odlično

Predavači su uglavnom vanjski suradnici koji na prvom predavanju ne znaju ni koja su godina studenti kojima predaju. Bude im rečeno
da predaju gradivo koje god žele, a oni su osobe koje uopće ne rade u forenzičnoj struci pa pričaju o nama nebitnim stvarima. Ostatak
osoblja koji su zaposlenici fakulteta, predaju nam sve skupa 10 dana godišnje. Ponekad ih je moguće sresti na hodniku, dok su "u
svom poslu". Predavači, koji su trajno zaposleni, nestručne su osobe koje nerijetko govore činjenice koje nisu istinite pa ako imamo
sreće dobijemo prave od ponekih vanjskih suradnika. Asistenti su oni kojima ovaj fakultet nije na prvom mjestu, već ganjaju neku
drugu karijeru, a ovo je samo usputna stanica. Većina djelatnika na fakultetu su pravne i ekonomske struke, važni su prvenstveno za
jedan jedini modul (od sveukupno pet). Drugim modulima se nastoji nadoknaditi manjak stručnog kadra vanjskim suradnicima koji nisu
upućeni ni u što. Što očekivati kad u sred trećeg mjeseca dođete na predavanje, a Vaš "profesor" pita koja ste godina, kako Vam se
zove modul i o čemu inače učite?! Slušamo u potpunosti nepovezana predavanja, a nemamo nikakve vježbe. Ako se posreći pa se
neka vježba i održi, posao jednog studenta radi njih 7. Na taj način se ništa ne može naučiti. Predavači nerijetko javno ispred svih
komentiraju ocjene studenata i kritiziraju znanje koje naravno nismo ni dobili od njih.
Raspored je nepostojeći. Na početku godine dobije se okvirni za sve predmete (samo u danima, ne satima), ali on ni jedne godine do
sad nije bio ni približno točan. Mora se uvijek moliti i čekati da se objavi za sljedeći tjedan. Javne objave dostupne svima su rijetke.
Osoblje uvijek preko jednog studenta pošalje whatsapp poruke koje nerijetko i ne dođu do svih, jer naravno svi smo upoznati s
kompetitivnosti među kolegama na fakultetu. Ako se nekako i dođe do informacija, tek pod pritiskom i upitom studenata one budu
službeno objavljene, prije toga ne.
Nesrazmjer između modula je ogroman. Neki studenti svoje ispite polažu sjedeći u kafiću (oni koji su sigurno anketu ocijenili sa
ocjenom 5), dok drugi imaju dva tjedna proučiti knjige koje su dio literature. Kvote su velike, upisuje se 90 studenata, a ne postoje
ograničenja po modulima.
Plan i program, elaborat, ne izgleda približno u praksi kao i na papiru. Ni suosnivač Odjela, koji nije viđen kao predavač nikad, nema
više nikakve veze s ovim fakultetom. Nikakav trud se ne vidi, samo razočaranje zbog pustih obećanja na početku studiranja. Gomila
problema na koje se nastoji ukazati, prođu nezapaženo. Nitko od njih ni ne vidi, sve će oni to lako riješiti, što se nikad do sad nije
dogodilo. Ni rasporedi ne postoje, a kamoli nešto "više".
Glavno i najveće pitanje jest, koja je uopće svrha ovog fakulteta. Studenti dobivaju diplomu koja ne vrijedi u Republici Hrvatskoj. Ne
postoji ni mjesto za nas na Zavodu za zapošljavanje. Iako se, naravno, navodi rad u policiji, ni on nije moguć sve dok se ne završi
Policijska akademija kojoj bilo koji fakultet podiže plaću, a ne samo Forenzika. Na vrlo jednostavna pitanja, dobivaju se "akademski"
odgovori. Puno se priča, a ne govori ništa. Nerijetko se dobije odgovor da osobe sa ovom diplomom rade u državama Europske unije,
ali na pitanje gdje točno, nema odgovora.

Sve okej medutim studentska prava, usudila bih se reci, ne postuju. Opce je poznato da je na fakultetu xy profesora koji su sve samo
ne profesionalni i apsolutno niko nista ne poduzima povodom toga. Ukoliko se zalis, profesor/ica to sazna i na kraju si ti u problemu.
Ocigledno smo mi samo tu da bi oni primali placu a ne oni da bi nas naucili nekom postovanju, znanju i sl. Kako kazu, nemos se bost
sa rogatima pa tako i studenti vecinom nista ne govore jer nema nikakve koristi od toga. Humanisticki fakultet a ni h od humanosti ( od
nekolicine profesora), a uprava koja bi to trebala korigirati po tom pitanju ne radi nista jer svako svoju g*z*cu cuva. Vjerovatno vam ni
u anketi nece biti napisana poveca brojka ovakvih komenara, ali to je cisto iz prethodno navedenih razloga, a 90% studenata misli ono
sta sam ja sad napisala.

U ovom ispitnom roku imali smo samo jedan ispitni rok, preko 90 posto predmeta nije moguće položiti kolokviranjem. Kod nekih
profesora čeka se satima i rok za ispit bude iza 22 h.

Velike odluke vezano za upise dovode se mjesec dana prije upisa... nije u redu. Na pocetku akademske godine okej ali u 6., 7., 8.,
mjesec nikako nije u redu.

Vratiti tjedan kolokvija i DEKANSKI ROK.

vrlo ugodno, pristupacno, puni razumijevanja, saslusaju prijedloge, odgovorni, sposobni, dobro rade

Često dolazi do zabune prilikom pravljenja rasporeda, predavanja su često u nezgodno vrijeme pa studenti ne rijetko budu bez ručka.
Jako velika neorganizacija i loša komunikacija između vodećih članova.

7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE7. STUDENTSKI ZBOR SASTAVNICE

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za Studentski zbor vaše sastavnice, molimo da to iznesete ovdje:7.3)

.

70% nas ne zna ko su članovi studentskog zbora. Druga stvar je vezana za odluku o trajanju nastave dogodine. Predsjednica je to
zagovarala bez da se pitalo stajalište studenta te je tvrdila da je tako nešto najbolje. Na kraju o tome se nije nigdje i nikoga informiralo
vec se do informacija dolazilo preko posrednika gdje su se djelili skrinovi whatsap razgovora pa je u mnoštvo grupa nastala strka i
pomutnja. Ne znam na kome je da nas informira o tome ali eto studentski zbor koji su kao predstavnici svih nas bi mozda trebali biti
malo transparentniji.

Bolji pristup studentskog zbora studentima.

Jedini zbor bez bosanaca, svaka čast

Jedna studentica iznosi informacije u vezi zbora, a ne znam ni ima li veze sa zborom

Jerko Saric je seksist i govori da su žene samo za gledanje dok on vodi glavnu riječ. Takvi ljudi ne bi trebali imati pravo glasa i
donošenja odluka.

Kritika : Čini mi se da su dosta puta prilagođavali raspored ispita koji najviše pogoduje studentima iz BiH - a.

Mogli bi biti angažiraniji za studentska prava i određene nepravilnosti

Nasi studenti nisu u studentskom zboru
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nedovoljno transparentne osnovne informacije, primjerice one o kandidaturi za zbor ali i o samim predstavnicima pojedinih odsjeka -
čast iznimkama

nemamo to

Ne znam uopće što studentski zbor treba raditi niti što studentima mogu pomoći.

Nikad nisam komunicirao sa njime, gdje su oni i šta uopće rade?

Nisam koristila usluge.

nismo uopće upoznati s planom i programom studentskog zbora. katastrofa. nikad nam se nitko nije obratio u vezi informacija iz
studentskog zbora a tamo imamo svoju predstavnicu Brunu Panžić koja mi se nimalo nije dopala kako obavlja svoj posao. Prvo je
navela priču da studentski zbor na čelu sa Jerkom Šarićem želi ukinuti rokove na splitskom sveučilištu kako bi u domove mogli useliti
turisti. Ja to nisam čula od niti jednog prijatelja ili prijateljice s drugih fakulteta. Slala nam je u Whatsapp grupu svakodnevno svakakve
stvari, a na kraju je ispalo da to uopće nije istina. Jako neprofesionalno odrađen posao. Iznosi svakakve informacije, a to uopće nije
istina. Napravila je cijelu dramu oko toga da smo mi stvarno povjerovali u njezinu priču. Ne znam kako je uopće završila u zboru.
Molim da se diskutira o njezinim daljnim funkcijama u studentskom zboru PMF-a.

Nitko nam nikada nije prisao vezano za tu temu

Ništa nije transparento i za boljitak studenata već se tuđi interesi gledaju....

Ok

Ovo mi je cetvrta godina studiranja i ne poznam ni 5 ljudi ukupno…predavanja nisu obavezna, vjezbe nisu obavezne…cini mi se da je
to plati pa se rugaj

Povećati transparentnost i dostupnost informacija o izboru članova studentskog zbora kako bi se izbjegla zlouporaba položaja. Prošli
izbori za studentski zbor su se održali za vrijeme praznika kada studenti nisu bili prisutni na fakultetu, što dovodi u pitanje pravilnost
provođenja

Samo naprijed!

Smatram da bi studentski zbor Fakulteta trebao više raditi i poticati razne udruge, napose one studentske. Ne znam zašto se nama
studentima prve godine nije pružila mogućnost da ponudimo ideje koje bi učinile Fakultet interaktivnijim i zanimljvijim te bi zapravo
potakle rad i uključenost studenata.

studenti u zboru pristaju na apsurdne promjene glede rasporeda, pristali su na promjene koje ne odgovaraju vecinskom dijelu
studenta.

Studentski zbor je uglavnom neko msitificirano tijelo u kojem imamo predstavnika za kojeg nemamo pojma što uopće radi. Samo se
svake godine taj pojedinac rasipa nekim rečenicama s hrpom obaveza, a izvještaj s jednog takvog sastanka niko nema.

Studentski zbor nema veze sa studentima, u našem studentskom zboru su studenti koji ne riješavaju ispite, rijetko dolaze na
predavanja i ne viđamo ih nikako. Prijavili su se za tu poziciju iz nekih osobnih pobuda i to nema nikakve veze sa željom da poboljšaju
kvalitetu studija. Informacije koje imaju ne dijele s ostalima.

studentski zbor nije ostvario komunikaciju s ostalim studentima, do te mjere da se niti ne zna tko su članovi zbora niti se zna i osjeti
njihov rad.

Studentski zbor se isključivo bavi organiziranjem partya po klubovima i to skoro na svakodnevnoj bazi što možete vidjeti na instagram
profilu. Ne organiziraju nikakve kvizove za studente, 95 posto studenta uopće ne zna tko su im predstavnici studentskog zbora jer
studentski zbor djeluje kao ,,država unutar države". Uopće se ne zalažu za ikakva prava studenata da im se olakša studiranje  u
smislu razgovora s profesorima što se može promijeniti kod načina polaganja ispita itd...,već gledaju samo vlastiti interes.
Studentski zbor je već godinama omražen među studentima zbog njihovog (ne)funkcioniranja.

Studentski zbor treba imati više interakacije sa ostalim studentima.

Transparentnosti nema. Na osnovi čega se biraju predstavnici i tko sudjeluje u izbornom procesu?

Trebali bi se vise baviti problemima poput promocije koja nije pravovremeno objavljena, a ne bavit se merchovima

Ukinut je tjedan kolokvija, što je nedopustivo. S tom se odlukom ne slažu ni profesori ni studenti.

Ukoliko mogu, neka mlađim generacijama omoguće ulazak u Studentski zbor i dodatno se aktiviraju

U studentskom zboru su studenti koji se bore za naša (svoja) prava i interese odnosno ono što njima odgovara u tom trenutku. Krajnje
su ne kolegijalni i imaju nultu toleranciju na druge studente. Oni su se od početka uhvatili prava i nikome ne daju uopće da kaže nešto
svoje tako da nisu od prevelike koristi.

Većina studenata ni ne zna da studentski zbor postoji...

Više upućivati studente u njihova prava, u nadolazeća događanja i mogućnosti koje imaju.

VRATIT DEKANSKI ISPITNI ROK!



UNIST-studentsko vrednovanje administrativnog i strucnog osoblja te drugih vidova studentskog zivota - ak. god. 2023.-2024.

06.06.2024 evasys Evaluation Page 32

8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ8. STUDENTSKI SMJEŠTAJ

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za studentski smještaj, molimo da to iznesete ovdje:8.8)

Djelatnici u stidentskom domu Bruno Bušić i Hostel Spinut su najljubazniji ljudi na planeti Zemlji :* posebno djelatnici u menzi

Iako sam smještena već drugu godinu u domu na kampusu i zadovoljna sam smještajem koji nam dom pruža ipak imam nekih
zamjerki koje se, sigurna sam, mogu popraviti.
Ono što mi najviše smeta je manjak privatnosti u vlastitim sobama. Naime naše brave funkcioniraju na način da iako je soba iznutra
zaključana ona se može otključati s vanjske strane. Dogodilo se više puta da dok je soba bila prazna, u sobu je ušla ili kontrola ili
majstori ili neka treća osoba poslana od strane uprave doma. Smatram da ukoliko plaćam mjesečnu stanarinu za smještaj, imam puno
pravo znati tko i kada ulazi u moju sobu, u kojoj su sve moje privatne stvari.
Također smatram da se pretjeruje sa kontrolama soba gdje se gleda i najmanja sitnica, čistačice nam zamjeraju neke stvari koje se ni
ne mogu očistiti, a zajednički wc koji je njihova dužnost je konstantno neuredan i zaudara.

Ono što mi nikako ne odgovara je to što se u menzi gotovo svaki vikend organiziraju svatovi, mature i sl.
Ne razumijem kako se prekida svaka zabava od strane studenata, svaki put dolazi policija zbog buke, a samo dan kasnije na
kampusu budu svatovi koji budu i glasniji od studenata, ali to je dozvoljeno...

No, da ne budu samo kritike, jedna velika pohvala za dom jer je riješeno pitanje praonice koja nam je uvijek stvarala probleme.

Internet u domu jako loše radi.
Osim toga, svatovi i druga slavlja su jako često u menzama i znaju biti jako glasni na klupicama te se to zanemaruje dok se
studentima odmah zove policija. Npr. srijedom ne možemo uopće sjediti na klupicama, iako nemamo zvučnik niti ostavljamo ikakvo
smeće iza sebe.
Također, teretana se zatvara zbog ljudi koji nisu u domu i ostavljaju nered te se njih ne opominje već stanare doma i to sa zatvaranjem
teretane koja bi trebala biti dostupna 24/7 s obzirom na cijenu smještaja u domu.

Kad je kontrola soba ako nekog vrati na jednoj stvari bilo bi posteno da se ta ista stvar pregledava i drugim stanovnicima doma.

Ljudi ostavljaju svoje stvari u učionicama a nema ih tamo po 5-6 sati. Katastrofa. Voditeljica je rekla da će to pokušati rješiti, međutim
ništa se oko toga nije napravilo. Također i u kuhinjama piše natpis da se ne smije učiti, međutim ljudi uče. Jako me to nervira, ali u
kakvoj državi živimo, ništa čudno.

Mnogo studenata ne vodi brigu o ostalim kolegama već buči do kasnih noćnih sati. Manjina osoblja je jako ljubazna, svaka im čast.
Opremljenost računalima ne postoji. Internet često šteka.

Na kampusu je često slučaj da se stanovnici deru u hodniku kasno navečer što smatram da se ne reguliše i ne kažnjava dovoljno, ili
nikako.

Ne radi eduroam na 5. Katu. Općenito nije dobar internet.

Nisam u studentskom domu ali moram napisati da mi je prestrašno kako se studenti tjeraju prije završetka ispita kako bi se zarađivalo
na turistima. Iz više primjera sam saznala da se studenti tjeraju, a upravo bi studentski dom trebao biti za studente. Zašto neki student
ne bi ostao i preko ljeta i odradio ljetnu sezonu na moru? Prestrašno. Sve za turiste i lovu.

Ovi odgovori se odnose na Hostel Spinut, trenutno tamo ne boravim, ali nisam mogao/la da ne komentiram. Hostel Spinut nema dobro
grijanje, niti ikakvo rješenje za ljetne vrućine (osim za erazmus studente koji dobiju sobu s klimom). Hostel je prljav i pun žohara koji
izlaze iz svakog kutka :), WC u sobama je kao iz Jugoslavije, a od studenata se očekuje da očiste plijesan i vlagu koja stoji godinama i
nisu nikada korektno sanirane. Možda umjesto da se kupuju gluposti kao što je robot za menzu na kampusu treba sanirati prostor
Hostela Spinut i napraviti ga ugodnijim za SVE studente. Također studenti nemaju uopće opciju za boravak preko ljeta jer se sve
iznajmljuje turistima što je sramota za sve odgovorne za tu odluku. Mnogi studenti nemaju smještaj preko ljeta, a rado bi ostali raditi i
živjeti u gradu u kojemu studiraju, ali svima su očito bitniji turisti jer njima mogu naplatiti noćenje u hostelu punom žohara 60 eura.

Ovo vrijedi samo za domove hostel Spinut i Bruno Bušić

Ponekad je atmosfera u studentskom domu kao da smo smješteni u vojarni. Nema privatnosti. Studente se zna tretirati kao da su
djeca, konstantne zabrane normalnih aktivnosti za mlade odrasle osobe.
Domovi su opremljeni najjeftinijim i izrazito nekvalitetnim materijalima koji se konstantno kvare i trgaju.
Uprava se više brine o turistima preko sezone nego o studentima tokom godine.
Kolaps sa perilicama i sušilicama, nikad nemam osjećaj da je roba čista nakon pranja.

Premalo zajedničkih prostorija u domu(kuhinje, učionice). Često je gotovo nemoguće naći slobodnu kuhinju

Primjedbe:
selidba u druge sobe radi renovacije kada imamo najviše učenja
zabranjeno druženje ispred doma u kasne sate (dok zabave u restoranu ne ometaju javni red i mir)
loš internet u sobama
nove mašine imaju znantno manji kapacitet od starih, a cijena je ostala ista (a roba ostane mokra kao i prije)

Računala razumljivo nema. Međutim, smatram da bi se trebalo poraditi na internetu (pojačivači signala, bolja infrastruktura mreže...).

Renoviranje hostela!

Studentaki domovi su kvalitetno opremljeni isto tako i osoblje je jako ljubazno. Velika primjedba je na kontrole koje imaju nerealne
zahtijeve te razna ostecenja koja su nastala u sobi od prije se pripisuju studentima koji su trenutno u toj sobi…
Također u domu postoje klime kojene možemo upaliti kada mi želimo već kad to dom odredi (zimi tek krajem jedanaestoga mjeseca
krene grijanje, a kupaonice ostaju hladne bez obzira na grijanje. U peti mjesec kad vec krenu uzasne vrucine, przimo se u sobama jer
klime ne možemo upaliti).
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U hostelu internet gotovo nikada ne radi

uklonite rampe i otvorite parking studentima, smatram da bi pranje veša trebalo ulaziti u cijenu koju već plaćamo

9. STUDENTSKA PREHRANA9. STUDENTSKA PREHRANA

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za studentsku prehranu, molimo da to iznesete ovdje:9.11)

Bilo bi lijepo od osoblja da ne troše vrijeme na stavljanje hrane u tanjure na police nego samo poslušaju svakog studenta što želi.
Također, porcije priloga su najčešće prevelike što rezultira bacanjem hrane.
Bilo bi dobro da je radno vrijeme menzi za ručak prošireno a smanjeno za večeru jer veći broj studenata u menzama ruča a večeraju
uglavnom korisnici domova.

Budući da je hrana u našoj menzi uglavnom ogavna bilo bi lijepo kada bi radila studentska pekara nakon 12 sati. Zaposlenik u toj
pekari je iznimno neugodan.

Cesto zaborave izbaciti placene narudzbe i onda vas uvjeravaju u suprotno. Meso cesto nedovoljno termicki obradeno, a zna se
potkrasti i kisela (pokvarena) sunka.

Da u menzi uvedete plaćanje karticama i prodaju žvaka :)

Dugačko čekanje u redu.

Hitno potreban veganski menu. Vegetarijanski je jako obican.

Hrana je kvalitetnija nego u Zagrebu, ali je svake godine sve lošija. Izbor hrane je dobar, ali čak je i "zdrava" hrana nezdrava s
obzirom na masnoću.

Hrana je pretjerano masna, u nekim slučajevima nejestiva.
Točno se može vidjeti po kvaliteti pripremljene hrane kad osoblju sjedne plaća.

Hrana je super, ali količina bude prevelika i naravno da smo svjesni da ako ne pojedemo sve da se to baca...

Hrana je već tri godine ista. Samo pada u kvaliteti i količini i čak je poskupila. Zgadila mi se koliko je neukusna. Dajte malo
raznovrsnosti.

Hrana u menzama je dobra, ali jedina zamjerka je što bi se nekad dogodilo da meso nije dovoljno ispečeno (rijetko).

Hrana često ne bude dovoljno pečena.

Hrana često ne dovoljno obrađena, pri čemu meso bude žilavo, sirovo, ne jestivo, a povrće masno tako da nema neki izbor hrane.
Najčešće su ista jela. Na kampusu je velik red, spora naplata, a osoblje krajnje neugodno, vezobrazno i pohlepno. Često menije
kucaju odvojeno ili niti ne objave menije koji bi trebali biti po cijeni od 0.86€, a kad dođete na blagajnu budu po 1.5- 2.5 € za što
smatram da je krajnje ne prihvatljivo.

Imdex

Indeks je jako loša menza i kad sam je god posjetila hrana je bila suha, poluhladna i ponekad neukusna. Kampus sve pohvale od
hrane, osoblja, organizacije, prostora itd.
Spinut je također ok.

Izbor hrane je jako los, vecinom je ista hrana i samo se ponavlja menu, meso zna biti sirovo i nejestivo.
Sto se tice cekanja na uslugu, ovisi o menzi, ali na kampusu se zna predugo cekati, nekad i dulje od 30 minuta

iz nekog razloga u menzama nije uključena ventilacija

Iznimno su se popravili redovi, tako da se sada puno brže dobije hrana. Kvaliteta hrane je ostala na odličnoj razini.

jelovnik ne prati stvarnu situaciju. većinu slučajeva prehrana u menzi Index se svodi na pohanu piletinu svakodnevno...

Kampus- uvijek 5 6 istih jela. Međutim, neću se žaliti jer je hrana vrlo ukusna.
Spinut- najbolja menza, jako mi se sviđa

Kao izvanredni student, u svim menzama postoji diskriminacija na prehranu.

Da objasnim:

Plaćamo fakultet u punom iznosu te također punimo proračun iz kojeg se financira studij za redovne studente. (i za one koji nisu iz
Hrvatske te ne sudjeluju u našem proračunu)
Većina menzi dopušta prehranu i ostalim ljudima koji ne studiraju i naplaćuje im iste cijene kao i nam izvanrednim studentima.
Smatram da bi bilo korektno izvanrednim studentima dati barem 10, 20 posto popusta na prehranu te da ovaj sistem diskriminira nas
koji sve to duplo plaćamo.

Katkad osoblje "zaboravi" da studenti postoje. Iako su jako zauzeti radom i brigom da nam dostave najbolju uslugu i njima je potreban
odmor, smatram kako bi bilo bolje da u kantini radi više osoblja, da osoblje koje je radilo prije, može uzeti malo predaha, bez da
studenti predugo čekaju.
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ma hrana je užasna i loše kvalitete, meso suho i žilavo, povrće često bez okusa ili jako čudan okus.  želudac mi jedva podnosi, ali
financijski nemam puno izbora

Male porcije, predugo se ceka, cesto se naplacuje vise stvari nego sto je na tacni.

Menza FGAG-a kao prioritet ima profesore, a ne studente koji se nadaju pojest ok obrok na nekakvoj pauzi, ali najcesce to ne stizu
zbog namjerne usporenosti djelatnika. Iza 13h u menzi ostanu 2 jela vecinom pohana i nutritivno najmasnija sto bih navela kao
najvecu manu.
Iza 12h ne radi mali kiosk koji prodaje peciva i vodu, te je za obicnu vodu potrebno cekati red na glavnoj liniji za ruckove.
Los izbor salata i voca za rucak.
Po mogucnosti dodati zobene pahuljice s vocem i jogurtom, kuhana jaja i sl. jela umjesto bureka i krafni.

Menza Index koja nam je najbliza je jako neorganizirana, nema dovoljno prostora i stolica, osoblje je ljubazno a neki radnici uopce
nisu, hrana je jako losa vise puta smo pronalazili razne bube i dlake u hrani, te je cak u menzu usao i mis. Smatram da menza treba
imati prosirenje,bolju cistocu objekta a da hrana pogotvo meso mora biti dovoljno pečeno

Menza je mala i dugo se čeka u redu, posebice kad je gužva teško je doći i do manjeg obroka kao kroasana nabrzinu.

Menza se ne bi smjela zatvarati zbog iznajmljivanja prostora. Jedina menza na kampusu koja pruža večeru je ona u studentskom
domu, a studenti koji žive u tom domu redovito petkom i subotom ne mogu ići na doručak. Mislim da se prostorije namijenjene za
STUDENTE ne smiju koristiti za profit. To uključuje i smještaj u domu.

Molim da se malo promijeni asortiman peciva (da nisu u ponudi samo slatka peciva i bureci). Netko tko ima dijabetes ili želi izbjegavati
šećer neće imati nekog izbora u našoj menzi :(

Molim Vas uvedite bar nešto od hrane bez glutena jer svaki obrok što spremate ima glutena koji počinje biti svakodnevni problem
studentima. Prvo nemamo ni vremena ni novaca za sami sebi kuhati ako želimo kvalitetno jesti i dobro učiti.

Molim više posne hrane i obroka koji ne sadržavaju meso tijekom tjedna, a pogotovo petkom. Većina studenta su katolici i možda žele
postiti, ali ponekad zbog ponude u menzi to ne mogu (primjer: srijeda, 22.5. su bile kvatre, a u menzi nije bilo baš obroka koji nije
sadržavao meso).

Nadam se većoj količini vegetarijanskih obroka.

Najbolja menza u državi, restoran FESB 9. kat.

Najboljeee tete ikad su u menziii!!!

Najbolje tete iz menze <3

Naplata hrane u nasoj menzi je upitna. Za dosta obroka nema gotovo jelo te se naplati kao 5-6 odvojenih sastojaka, zbog cega mi
subvencija ne pokrije cijeli rucak. Umijesto jednog glavnog jela i priloga, na racunu mi bude 2-3 glavna sastojka i 4-5 priloga.
Takoder, na ovaj nacin naplata traje dosta duze, te se na red u menzi ceka dosta dugo.

Ne bih ništa mijenjala previše, samo bi htjela da bude svaki dan neko pohano ili manistra za one koji su izbirljiviji

NEDOSTATAK BEZGLUTENSKIH OPCIJA!!!
Više puta sam bio/la u situaciji da taj dan nemam ručak jer je u svako jelo ubačena žlica brašna!

Nemam.

Nema potrebe za pohanim povrćem. Ljudi koji ne vole povrće neće ga jesti ni pohanog, a oni koji vole povrće smatraju da se
pohanjem uništi.

Izbor hrane nakon 13:00h u FGAG menzi eksponencijalno opada s vremenom.

Traka za doručak FGAG - osoblje pokriva kafić i doručak, sve ide presporo. Điđi je simpatičan, ali prespor.

Nisam vegan, ali ne jedem meso. Ponuda bez mesa je toliko nezdrava (tortelini ili pohovani sir) i monotona. Svaka cast tetama sto
rade, uvijek su usluzne i ljubazne.

Ponovila bih svoju sugestiju na to da menza na Kampusu ne radi gotovo nijedan vikend.
Što se tiče menze na kampusu najveća zamjerka mi je to što skoro nikada ne bude izbor s menija i često prave jela koja su spoj nekih
namirnica koje naplate sve posebno, te za jedno jelo na računu pišu dva ili čak tri.

Postaviti još koji aparat za kavu/hranu/piće.

Potrebna malo raznovrsnija hrana, svježe cijeđeni sokovi..

Potrebno je u jelovnik uvrstiti zdravije opcije, budući da je većina hrane pržena, pohana, spremljena sa vrhnjem i sl.

povećajte sredstava na iksici, bolja organizacija rada praznicima (ovo za prvi maj je bilo katastrofa)

Predug red čekanja u terminima ručka, često ni ne ručam jer mi se ne da čekati pola sata u redu ako mi je kratka pauza među
predavanjima

Premale porcije hrane, prenapucenost glavnih menza, a posebno to ostavlja efekt za studente koji zive u domu i ovise o menzama te
moraju cekati previse da bi pojeli odredeni obrok u danu.
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Premasna, uljasta jela!!! Praktički nemoguće bilo kako zdravije se hraniti, previše pohanog mesa, premalo povrća i žitarica.

Previše aditiva u hrani.

Prijedlog je da se jela objave i prikažu se nutritivne vrijednosti obroka (sastav - npr
 bjelančevine, minerali i dr. te vrijednost u kcal pojedinih sastavnica i cijeloga obroka). Ovo bi pomoglo studentima voditi zdraviji život i
pratiti količinu i kvalitetu prehrans, s tim i zdravlja.

Primjedba je ta što živim u Trogiru i cesto sam cijeli dan u Splitu radi predavanja, a imam samo jedan obrok dnevno. Dok Seget, koji je
udaljen od Trogira 100 metara ima 2 obroka.. Po meni je i vise nego potrebno da mi iz Trogira dobijemo visu razinu prehrane..

Radnic u FESB menzi i u brzoj menzi "Stop" zaslužuju sve pohvale. Najbolji ste!

Redovi preogromni, prevelike gužve u svakoj menzi na kampusu, čekanje po pola sata. Treba uvest nešto da se smanji čekanje.
Kvaliteta hrane je dosta loša al s obzirom na cijenu je razumljivo. Nadalje nama studentima iz Splita su premala novčana sredstva na
iksici. 20€ za cijeli mjesec?? Trebalo bi to povećati jer je stvarno premalo bez obzira šta živimo ode. I ljeti bi mogle radit menze barem
po jedna u svakom dijelu grada.

Red u studentskim menzama se zna čekati i preko 25 minuta! A da ne govorim o ponekad premaloj količini porcije. Isto tako molio bih
kada bi ručak bio do 15:30 ili čak 16:00 jer dosta kolega nestigne do 15:00 doči do menze.

Smatram da ne bi bilo loše da nekad imamo malo različitije menije i da osobe koje su vegani/vegetarijanci imaju što za jesti (većinom
to bude povrće i to je to).

Sugestija za uvođenje veganskih obroka:

S obzirom na činjenicu da se mnoga europska sveučilišta uključuju pokretu u borbi protiv klimatske i ekološke krize tako što smanjuju
količinu potrošnje životinjskih proizvoda (mesa, mlijeka, jaja), smatram da je nužno ugledati se na takve primjere djelovanja i
promijeniti studentski jelovnik prema onome čemu čitavo društvo trenutno teži.

Teta u menzi plave kose je jedna od najljubaznijih ljudi ikad koji postoje. Neka joj sve cvitalo u buducnosti

Tete u restoranu kampus su najbolje.
Menza na građevini treba poraditi na meniju. Svaki dan se služi ista hrana (mogu nabrojati gdje se šta točno nalazi). Jedini plus je
brza hrana
Kampus je isto monoton po pitanju hrane u zadnje vrijeme, prije su znali češće ubaciti u meni nešto novo

Treba uvesti više zdrave prehrane.

Ukoliko se vikendom organiziraju vjenčanja u najvećoj menzi na Kampusu ili ukoliko su neradni dani, trebale bi raditi barem 2 menze u
okolici (npr. i ona na "Građevini" i ona na "Ekonomiji"), da se ne stvaraju velike gužve i da uvijek imamo rezervu ukoliko u jednoj od
menzi dođe do problema (npr. kao na praznik rada 1.5.2024.).

U one dane kad se u menzama odvijaju dogadaji koji nisu namjenjeni studnetima (vjencanja i sl.), a najcesce se odrzavaju na
Kamusu, trebalo bi vise poraditi na radnom vremenu i dostupnosti ostalih menzi, jer nerijetko studenti ostanu bez obroka.

Upadnu im često dlake u hranu, ali poštujem.

Uvijek isti obroci. Pola toga nema u ponudi, sto je na jelovniku. Katastrofa. Druge su menze puno bolje.

Užas. Škrti. Nezačinjeno. Prepečeno ili sirovo.
Ista cijena vode "cetina" i vode "jana".
Jana u prodavaonicama skuplja 30 centi, a po istoj je cijeni prodaju u menzi.

Više domaćih i svježih namjernica. Ne možemo živiti od zamrznutog povrća i piletine pune hormona.

Vrhunske menze, svaka pohvala!

Zaposlenici studenstkih domova, kao i zaposlenici studenstskih menzi, posebno menze u Hostelu Spinut su u globalu iznimno
pristupačni, srdačni, spremni i voljni pomoći te otvoreni za sve upite. Ono što kao glavno želim istaknuti jest potreba za većim trudom
oko postojećeg kadra na nižim instancama, odnosno, boljim uvjetima rada i smanjenju preopterećenosti, posebno kuhara. Tu
preopterećenost i njihove dodatne napore studenti u glavnini primjećuju i cijene, stoga je u interesu Studentskog centra posvećivanje
veće pozornosti ljudima koji nose cijelokuonu instituciju.

Zdravije opcije, više kuhane hrane, manje prženog i pohanog. Raznovrsnija ponuda za doručak. Produljenje radnog vremena. (Odnosi
se na menzu Kantun C)

Znači vikend uvijek svatovi LJUDI OVO JE MENZA I KAO TAKVA TREBA RADIT A NE SVADBENI SALON!!!!!!!!
TETE U MENZI DAJU PORCIJE KAO DA ĆE OD SEBE ODVAJAT AKO NAMA DADNU JEDNU NORMALNU PORCIJU I ČESTO
PRIČAJU MEĐUSOBNO KAO NA KAVI I TAKO STVARAJU RED BESPOTREBAN!!!

Zvuči malo kao glupast zahtjev, ali ako bi se mogla organizirat menza za studente medicine na Firulama, bilo bi super. Postoji bolnička
menza, ali ona je primarno za osoblje, i ne prima x-icu. Možda bi mogla postojati kakva menza i na Firulama? Eto prijedlog :)

Čekanje na uslugu jako ovisi o kojoj menzi se radi, a porcije su prevelike.

Žalosno da nova menza koja nam je na raspolaganju često ostaje bez kuhanih jela, a još neshvatljivije da su gotova jela poput
sendviča, peciva, slatkiša, jogurta, voća i namaza gotovo uvijek nedostupna. Razumijem da iza kuhanja stoji veliki rad i trud i da
studenti dolaze u navalama ali da nam se ne može omogućuti raznolikiji izbor u namirnicama koje zahtijevaju manju ili nikakvu
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pripremu doista ne shvacam. Menza je gotovo uvijek napunjena hranom u vrijeme ručka i koriste je studenti i oni koji to nisu. Kad
popodne dolazimo s posla već umorni i gladni na predavanja koja tek počinju u 4h izbor je već poprilično sužen. Kada se menza
iznajmi potrebno je studente obavijestiti ranije, a ne da izvisimo kad dodemo pred vrata.
Takoder nebi bilo loše kada bi makar ponekad imali jela poput tortilja, palačinki, konzervi tune, pašteta od tune, proteinski jogurta i
slično.

10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI10. KULTURNO-UMJETNIČKI SADRŽAJI

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za kulturno-umjetnički sadržaj, molimo da to iznesete ovdje:10.4)

.

?

Da studenti putem popularnih mreža budu obavješteni o održavanju izložbi u Sveučilišnoj galeriji

Glupo je

Govoreći kao muzičar, mislim da treba Organizirati više koncerata, i bolje ih promovirati na društvenim mrežama, više treba aktivirati
likovni i glazbeni odjel te njohova djela predstavljati ostalim studentima, na kampusu, gdje prolazi najviše studenata.

Nedovoljno ulagano u sveukupni umjetnički sadržaj.

Nemam

nemam primjedbu.

Nikad čuo.

Nisam koristila usluge.

Nisam ni znao da postoji galerija

Nisam upoznata s navedenim, sigurna sam ni većina mojih kolega. Treba povećati informativne aktivnosti prema studentima

Nitko ne potiče kulturno-umjetničke sadržaje na FFST-u.
I potpuno se podcjenjuju umjetnički afiniteti.

Općenito loša dostupnost informacija o kulturno umjetničkim sadržajima.

Pa s obzirom na druge sveučilišne gradove, po događajima koje organizira sveučilište/sc/sz smo ispred svih njih. Da ih ima jos vise ne
bi se bunili!!

11. SPORT I REKREACIJA11. SPORT I REKREACIJA

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana sport i rekreaciju, molimo da to iznesete ovdje:11.3)

Bilo bi lijepo kad bi studenti imali mogućnost pohađanja tjelesne aktivnosti i na ostalim godinama studija ne samo na prvoj godini.

Da se u teretani doda sprava za leg press.

Dobro bi došla teretana i/ili mogućnost jeftinije pretplate u drugim teretanama kao što postoji za npr. studente FESBa

Dodjite na kinezioloski fakultet u teretanu, mislim da ono nije dostojno jednog fakulteta…sa Zagrebom ne da se ne moze usproredit
nego kao dva planeta

jedina donedavno besplatna dvorana je bila u kampusu a sad se tu ne moze uci ako nisi u domu

Kao mi smo najsportskiji grad na svitu, triba toga još.

Mislim da bi studentska iksica trebala omogućavati više pristupa sportskim terenima i posebice dvoranama.

MOLIM DA SE POPRAVE ROMOBILI I BICIKLI U DOMOVIMA JER VEC GODINU DANA NE FUNKCIONIRAJU

Ne bavim se aktivnostima na kampusu, idem u teretanu ali ne ovdje.

Nemam

Nikakve sportske aktivnosti nisu nikada bile spomenute.

Nisam koristila usluge.

Pokusala sam se upisati na treninge organizirane od strane unisporta međutim sva su mjesta zauzeta unutar nekoliko sati od izlaska
prijava.
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smrdi… operite nekad pls

SOSS nema prostor za tjelesni.
Loš odaziv studenata na akademske igre jer nismo upućeni.
Nemamo informacije o natjecanjims te ako zelimo ici ne znamo doci do dresova.
Loš izbor sportova na faksu i općenito loša osviještenost studenata i osoblja.

Studiram izvanredno, živim u drugom gradu

sve odlično

Teretane se nažalost ne održavaju, ali tu su više krivi studenti.

Trebamo veću studentsku teretanu na kampusu, koja će biti dostupna kao besplatna ili uz simboličnu cijenu.

uređene zelene površine koje bi mogle služiti za rekreaciju studenata, praktički ne postoje

Vanrednim studentima pa mogu reci i redovnima treba ukinuti tjelesni jer smo odrasle osobe sa 1001 obavezom

vecina sadrzaja je dostupna samo studentima smjestenima u domovima

Ventilacije u teretani su jako loše

Volio bih sveučilišna sportska organiziranja, kao npr. turnir u nekom sportu...

Za bosance je sve uređeno, Splićanima je teško doć na red

Za studente koji pohađaju Filozofski fakultet nema sportskog sadržaja u slobodno vrijeme a i nimalo prostora u kojem mogu provoditi
vrijeme između predavanja ako nisu iz Splita.

Zašto plaćati teretanu ako ju ne posjećujem?
Zašto mi nisu žetoni za pranje robe plaćeni umjesto teretane i dvorane u koju svejedno ne mogu iznajmiti?

12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA12. ZDRAVSTVENA ZAŠTITA

Vaše primjedbe na dostupnost i kvalitetu zdravstvene skrbi u mjestu studiranja:12.4)

Dostupnost je loša, tako da kvalitete ni nema.
Jedino su dostupni kada trebaju volonteri za krv ili da nas cijepe protiv pandemije.

Iako nemam nikakvih primjedbi, mislim da bi bilo odlično kada bi studenti imali na raspolaganju svog stomatologa s obzirom na cijene
stomatoloških usluga koje su daleko veće od studentskih budžeta.
Poznajem nekoliko studenata koji odgađaju odlazak u stomatologa upravo zbog toga.
Pa ako bi se uspjelo organizirati nešto po tom pitanju mislim da bi brojni studenti odahnuli.

Jedina primjedba je što nekad znaju biti nepristojni premam meni, jer nisam iz Splita.

Jedino s cime sam upoznata da je dostupno studentima jest dr koji vrsi sistematske preglede, kod kojeg ne mozemo ici kada nam je
potrebna ikakva lijecnicka pomoc, te nam ne mogu prepisati lijekove niti davati ikakve uputnice zbog cega smatram da je kvaliteta
zdravstvene skrbi za studente jako losa. iz osobnog iskustva, ali i iz iskustva drugih kolega, morali smo ici u mjesto prebivalista ili kod
privatnika kako bi se lijecili.

Liste čekanja su preduge, ali to je tako svugdje.

Mislim da bi SVI fakulteti trebali objaviti jasne upute za zdravstvenu zaštitu jer svugdje je to navedeno ali potpuno nedefinirano i
misteriozno i nitko zapravo ne zna odgovor na ovo pitanje.

Nemam

ne znam

Ne znam.

Nisam koristila usluge.

Preopterećenost radnika koja dovodi do većih gužvi i produženja vremena čekanja usluge.
Sugestija jest da se obrati veća pozoenost na ljude koji rade, posebno u pitanju uvjeta rada i plaća dostatnih za dostojanstven život
radnika.

Prevelik red čekanja.

red čekanja na odjelu hitne pomoći (što je jedina opcija zdravstvene pomoći ukoliko ne prebacite liječnika opće medicine u grad
studiranja)

Riješiti pitanje studentskog ginekologa u gradu Splitu (na primjere gradova Zagreba i Rijeke). Vrlo nepogodna i neugodna situacija,
osobito kada se radi o sveučilištu koji broji 20000+ studenata (k tome i istraživanja pokazuju da su žene brojnije u visokom
obrazovanju, što dodatno povećava upitnik oko ignoriranja ovog ozbiljnog problema)
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Studenti doktor ne moze nista osim vas pogledati

Sve pohvale za studentice dentalne medicine u Studentskom domu!

Užas, moram putovati 4 sata sa temperaturom kako bih vidjela svog obiteljskog liječnika...

ZASTO MI NIKO NIJE REKA O ZDRAVSTVENOJ SKRBI NA FAKSU

Za svaki pregled zovem svog liječnika opće prakse iz mjesta prebivališta  jer ovdje je to nemoguće.

Zbunjujuće, malo info za studente

Zdravstvenu skrb imam preko svog poslodavca-redovni sistematski pregledi. Na fakultetu nitko niti ne pita za nista, zdravstveni dio je
totalno zanemaren

Navedite što:12.7)

ako se nalazi na filozofskom, svima tamo triba jedna velika psihička pomoć… počevši sa profesorima a onda i sa studentima

Besplatna psihoterapija i psiholog za sve studente, ne samo za teme oko učenja

Da mi netko objasni zašto sam platila skoro 1000€ ponovni upis na fakultet (prebacila sam se s drugog fakulteta na filozofski) i nakon
što sam bacila tih 1000€ idalje nemam prava na prehranu… Jasno mi je da je to zato što na prvobitnom fakultetu nisam ostvarila 18
ECTS bodova, ali da sam ih ostvarila vjerojatno bih i ostala na tom fakultetu.
U svakom slucaju, platiš 1000€ kad shvatiš da si s 18 god. upisao “krivi” faks, i onda narednih godinu dana ne možeš jest u menzi

Da se cijeli obrazovni sustav na fakultetu promijeni, posebno na stručnim fakultetima gdje bi se trebali predmeti s 4 i 5 godine
integrirati u 1.,2.,i 3. godinu studija, a na 4 i 5 godinu stručnog diplomskom studija ubacit samo praksu koju fakultet treba osigurati
svim studentima tako da studenti nakon diplome mogu konkurirati na tržištu rada.

E ovo sam čekao. Bio sam na Filozofskom fakultetu i nisu me htjeli primit jer su rekli da se bave SAMO studentima sa svog fakulteta
što je jako loše. Napravite na Ekonomskom i svakom fakultetu ured za psihologa odnosno savjetovanje za osobne probleme. Ako
treba pisat pismu ministarstvu za novčana sredstva, pisat ćemo.

Mogućnosti zaposlenja nakon studija.

Možda kao "ispušni ventil" za studente koji prolaze kroz teške periode.

Nikad mi nije trebalo, vjerojatno i neće

nisan znala da ima savjetovaliste

Oboje

Oboje.

Oboje navedeno

Oboje od ponuđenog.

Općenito pomoć za snalaženje u studentskom životu za sve studente koji ju dodđ potražiti

Pomoć studentima u učenju raznoraznih predmeta.

Profesionalnu orjentaciju što nakom studiranja

Savjetovalište je otvoreno za studente filozofskog fakulteta, ne i za druge studente...

Sve od navedeno (pomoć u učenju i studiranju i savjetodavna pomoć za osobne poteškoće i probleme studenata), po mogućnosti na
svim sastavnicamma Sveučilišta

Sve od navedenog

Sve od navedenog. Ne znam zasto to nije opcija u anketi

sve od navedenog iznad

Usluge koje pružaju beneficije za moje mentalno zdravlje i produktivnost na fakultetu. Mislim da je iznimno važno također raspravljati o
daljnjem obrazovanju.

Vrlo smo loše informirani o svemu ovome, nisam znala da pola ovoga postoji.

Za pitanje 12.6 sve od navedenog

…
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13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE
(Sinjska 2, III. kat)
13. SLUŽBA SVEUČILIŠTA NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE
(Sinjska 2, III. kat)

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za Službu Sveučilišta nadležnu za poslove međunarodne i međusveučilišne
suradnje, molimo da to iznesete ovdje:

13.7)

Gosp. Snježana Veršić je naljubaznija i najpristupačnija osoba!

obveza dostave dokumenata u fizičkom obliku prilikom prijave za Erasmus program je bespotrebna i samo oduzima vrijeme, s
obzirom da se isti prilažu u digitalnom obliku u okviru prijave na mrežnim stranicama.

Sramota je koliko nitko ništa ne radi u ovoj službi. Ja sam za svoj Erasmus obavila više posla nego svi u ovom uredu, počevši od
slanja mailova koordinatorima i administraciji inozemnog sveučilišta gdje sam planirala ići. Sama sam morala saznati sva svoja prava i
opcije kao Erasmus student, koji predmeti su kompatibilni sa predmetima koje imam na Sveučilištu u Splitu i još mnogo toga. Radnice
u službi sam morala moljakati i izvlačiti svaku i najmanju informaciju iz njih, dok su oni samo nastavljali biti bezobrazni i nepristupačni.
Osjećala sam se kao da svi očekuju od mene, kojoj je to bilo prvi put u životu da postaje Erasmus student, da znam kako ide cijeli taj
proces, za razliku od njih svih kojima je to doslovno posao.

14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 14. SLUŽBA SASTAVNICE NADLEŽNA ZA POSLOVE MEĐUNARODNE I MEĐUSVEUČILIŠNE SURADNJE 

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za Službu nadležnu za poslove međunarodne i međusveučilišne suradnje na
vašoj sastavnici, molimo da to iznesete ovdje:

14.8)

Ne odgovaranje na mailove, ne mogućnost  dolaska do potrebnih informacija.

15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU (Zrinsko-frankopanska 38)15. SLUŽBA NADLEŽNA ZA STUDENTE S INVALIDITETOM SVEUČILIŠTA U SPLITU (Zrinsko-frankopanska 38)

Ako imate primjedbe, sugestije ili zapažanja vezana za Službu i/ili za uvjete studiranja osoba s invaliditetom, molimo da to
iznesete ovdje:

15.9)

Uvest na svakom fakultetu psihologa !!!!!!


